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‘Zon op De Ronde Venen’ ontzorgt de 
inwoners door de zonnedaken te reali-
seren. De coöperatie is geen commer-
ciële instelling; het is een burger-
initiatief bestuurd door vrijwilligers, 
gekozen door de leden. Alle inwoners 
van de gemeente kunnen lid worden. 
Zo kun je als inwoner in De Ronde 
Venen samen werken aan de lokale 
energietransitie. Én daarvan pro�teren. 
Iedereen die woont in De Ronde Venen 
kan meedoen. Het maakt niet uit in 
wat voor huis je woont of hoeveel geld 
je hebt. Dit jaar zal de coöperatie twee 

nieuwe projecten opleveren, beide op 
daken van boerderijen. Eén project 
van 216 zonnepanelen op de Burge-
meester Padmosweg in Wilnis en één 
nieuw project bij een boerderij aan 
Kanaaldijk West in Abcoude. Hier 
worden circa 250 zonnepanelen op 
het dak gelegd. 

Groen
Op deze manier heeft de coöperatie al 
meer dan 1 Gigawatt (1 miljoen Kilo-
wattuur) groene energie opgewekt. De 
ambitie van de gemeente is 30 Giga-

wattuur duurzaam opgewekte energie 
per jaar. Nog een lange weg te gaan. 
Zon op De Ronde Venen draagt 
hieraan bij door �ink in te zetten op 
het realiseren van nieuwe projecten. 
De coöperatie is op zoek naar grote 
daken in de gemeente om meer
zon-op-dak-projecten te realiseren. 
Bijvoorbeeld daken van scholen, 
zwembaden, buurthuizen of boerde-
rijen. Hoe meer daken met zonne-
panelen, hoe meer groene stroom
je opwekt in de gemeente. Via de 
website zonopderondevenen.nl 
kunnen suggesties doorgegeven 
worden. Via dezelfde website kunnen 
inwoners in De Ronde Venen zich 
aanmelden om mee te doen met een 
nieuw project. Je kunt al meedoen 
vanaf € 100,–.

De Ronde Venen - Steeds meer mensen hebben zonnepanelen op hun 
dak. Maar soms is het eigen dak niet geschikt voor zonnepanelen of is er 
te weinig ruimte op het eigen dak. De coöperatie Zon op De Ronde Venen 
biedt dan een mogelijkheid om toch (meer) groene energie op te wekken 
middels zonnepanelen op een ander dak.

Meer daken met zonnepanelen
Schans 7-11 • Uithoorn

0297-561633

Loop eens bij ons binnen

OOK SPECIALIST IN 
DIVERSE VLOEREN

Verloren

Vinkeveen - Op 27 april 2024 
ben ik mijn Ridderorde kwijt 
geraakt in de omgeving van
De Boei in Vinkeveen. Zou de 
eerlijke vinder contact met mij 
willen op nemen op telefoon-
nummer 06-29104810. Ik zal u 
heel dankbaar zijn. Deze heb ik 
gekregen voor mijn vrijwillligers-
werk in de vrouwengevangenis 
in Nieuwersluis. U begrijp dat
dit mij heel kostbaar is. 

groepen van OBS Wereldwijs er op 
los! Ondanks het frisse weer en de 
kleine regenbuitjes was het een 
heerlijke feestdag. Na de gezonde 
lunch, dankzij onze goede buur AH 
Leicester, werd het tijd voor de spon-
sorloop, waar de leerlingen al weken 
naar hadden uitgekeken. Dit spor-
tieve evenement werd gelopen in
de grote sporthal nabij de school
en wethouder Maarten van der Greft 
was uitgenodigd om dit bijzondere 
moment te openen! De directie van 
de school, Dene & Nynke, beten de 
spits af met een bijzonder atletische 
en strak gelopen ronde! Daarna was 
het aan de leerlingen om dat nog
te overtre�en en zij renden zoveel 
rondjes achter elkaar dat daarna
ook alle leerkrachten enthousiast en 
sportief de sponsorloop a�egden!

De Ronde Venen - Op 4 mei vindt de 
Nationale Herdenking plaats. Neder-
land is dan om 20.00 uur 2 minuten stil 
om de Nederlandse oorlogsslachtof-
fers te herdenken. Het programma in 
de gemeente De Ronde Venen op 4 
mei ziet eruit als volgt: Mijdrecht: 19.45 
uur verzamelen bij het gemeentehuis. 
Stille tocht naar het monument in de 
Dorpsstraat. 19.58 VIOS speelt Last 
Post. 20.00 uur 2 minuten stilte. 20.05 
kranslegging. Optreden VIOS, zang 
ROM-koor. 20.30 stille tocht terug naar 
het gemeentehuis. Bij de drie monu-
menten worden bloemen gelegd.

Vinkeveen
19.30 vertrek Stille Tocht van de R.K. 
Kerk aan de Kerklaan naar het monu-
ment hoek Heulweg/Herenweg. 19.45 
draagt Elza Vis een verhaal voor. 20.00 
uur twee minuten stilte. Hierna de 
kranslegging. 20.10 optreden muziek-
groep Braq. 20.15 geeft wethouder 
Anja Vijzelaar een voordracht. 
20.20 lezen kinderen van de drie basis-
scholen een gedicht voor. Hierna een 
muzikale afsluiting. 

Wilnis 
19.30 Verzamelen bij de Julianschool. 
19.45 Vertrek stille tocht naar het 
monument. 20.00 uur twee minuten 
stilte, waarna de bloemlegging volgt. 
20. 10 vertrek naar de begraafplaats, 
waar Viribus Unitis koraalmuziek speelt 
en in stilte worden de bloemen en 
kransen neergelegd bij de graven van 
de drie Canadese o�cier vliegers. Tot 
slot wordt het Canadese volkslied 
gespeeld.

Baambrugge
19.00 uur herdenkingsdienst in de 
Dorpskerk. 19.30 Stille tocht langs het 
graf van Cees van der Lee, eindigend 
bij het monument in de C.P. van der 
Leestraat. 19.57 kranslegging door
de gemeente, 20.00 uur twee minuten 
stilte. 20.04 kranslegging. Hierna de�lé 
langs het monument. 

Programma Nationale 
Herdenking

Wethouder opent sponsorloop van Koningsspelen OBS Wereldwijs

Mijdrecht - De feestelijkheden van 
de Koningsspelen begonnen met het 

zingen van het bijbehorende lied, 
onder begeleiding van muziekleer-

kracht Maya. Samen op het school-
plein zongen en dansten alle 
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De Ronde Venen - Koningsdag in
De Ronde Venen begon net als in het 
grootste deel van Nederland, regen-
achtig. Maar ondanks het weer ver-
zamelden ’s morgens vroeg op overal 
in De Ronde Venen, kinderen en hun 
ouders voor de versierde �etsen, de 
kinderspelen en noem maar op.
Zo rond de middag werd het wat 
droger en later op de middag kwam 
zelfs hier en daar het zonnetje om
de hoek kijken. 
Na een druk ochtendprogramma 
voor alle leden van de diverse
Oranjeverenigingen (rommelmarkt, 
�ets optocht en de ouderenochtend 
in Gebouw de Schakel) werd er 
tussen de buien door gestart met het 
opbouwen van het festivalterrein in 
het Speelwoud in Wilnis en ook in 
Vinkeveen was er weer van alles 
georganiseerd op het plein.
In Mijdrecht zaten er ondanks de 
regen vanaf vijf uur ’s morgens al
kids op hun kleedjes hun spulletjes 
te verkopen. Na 13.00 uur nam de 
horeca het feest over en was het tot 
ruim na achten een groots feest op 
het Raadhuisplein in Mijdrecht.
Het was deze dag voor onze foto-
graaf en onze redactie niet mogelijk 
om overal in De Ronde Venen 
aanwezig te zijn, maar zover tot
ons is doorgedrongen is het overal 
gezellig gebleven en heeft iedereen 
weer genoten.

Vrijwilligers
Hopelijk blijft dit bestaan. Want
ook hier hoor je steeds meer dan het 

bij de organisatie ontbreekt aan vrij-
willigers. Mensen die zich willen 
inzetten om dit feest mogelijk te 
maken. In Wilnis nam, tussen alle 
feestelijkheden door, Paul Hageman 
namens de Wilnisse Oranjevereni-
ging kort het woord en vroeg extra 
aandacht om de bezoekers te wijzen 
op de grootte van dit festijn en het 
feit dat dit dorpsfeest de laatste jaren 
door te weinig vrijwilligers wordt 
opgezet en uitgevoerd. De ernst
van de zaak werd duidelijk toen hij 
vervolgens meldde dat er, bij onvol-
doende aanmeldingen van vrijwilli-
gers, volgend jaar geen feestmiddag 
zal kunnen plaats vinden in het 
Speelwoud.
Na deze melding heeft een paar 
nieuwe vrijwilligers opgeleverd en 
dat is �jn, maar natuurlijk geldt bij 
het regelen van een dorpsfeest: vele 
handen maken licht werk! Dus, als je 
een steentje wilt bijdragen aan het 
behoud van dit prachtige feest, vóór 
of achter de schermen, laat dit dan 
weten aan de Wilnisse Oranje:
paul.hageman@outlook.com of
bel 06 - 209 951 30. 

Knusse sfeer
Het was weer een �jn dorpsfeest 
waarbij iedereen oude bekenden en 
buren weer tegenkwam, en iedereen 
zeer tevreden huiswaarts ging.
De sfeer was knus en dat zou toch in 
de toekomst toch zo moeten blijven? 
En dit geldt niet alleen in Wilnis. Alle 
verenigingen en organisaties komen 
helaas vrijwilligers tekort.

Koningsdag in De Ronde Venen: 
één groot feest!

Alle foto’s zijn aangeleverd.
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UITZENDSCHEMA

TELEVISIE 
Ziggo kanaal 36 of 41, Delta/Caiway
kanaal 12, KPN e.a. kanaal 1368.

Deze week van woensdag tot woensdag
Nieuwsronde:  Wekelijks lokaal nieuws- en actualiteitenprogramma
met daarin lokale onderwerpen. De hele week vanaf 00.00 uur
(herhaling op ieder even uur).

Overige TV-programma’s
Maandag t/m zaterdag: 10.30 / 11.30 / 14.30 en 15.30 uur.
BlijFFit: bewegingsprogramma voor senioren.
Lekker thuis bewegen o.l.v. sportcoaches Joke en Jos.
In het weekend: Het lokale weerbericht met Mees Weststrate.

Kabelkrant
De Kabelkrant loopt tussen de tv-uitzendingen door met daarin 
geschreven lokaal nieuws, aankondigingen van activiteiten in de 
gemeente en het weerbericht.

RADIO                             105.6 FM en internetstream.

Dagelijkse reguliere programmering
00.00 - 07.00 uur   Nacht van De Ronde Venen
07.00 - 12.00 uur   Ochtendronde
12.00 - 14.00 uur   Tussen Twaalf en Twee
14.00 - 18.00 uur   Middag Venen
18.00 - 00.00 uur   Avond Venen

Lokale Radioprogramma’s deze week
Woensdag 20.00 - 22.00 uur   Boundless
Donderdag  19.00 - 21.00 uur   Eindeloos
Zaterdag 10.00 - 12.00 uur   Amigos da Musica

12.00 - 14.00 uur   Nieuwscarrousel
Zondag 11.00 - 13.00 uur   Herhaling Amigos da Musica

13.00 - 14.00 uur   Zorg aan zet

Onze tv en radioprogramma’s zijn natuurlijk ook terug te kijken via
onze website www.rtvrondevenen.nl, via uitzending gemist en op ons 
Youtube-kanaal www.youtube.com/user/RTVRondeVenen.

Zelf ook radio maken, � lmen, interviewen of monteren? 
Meewerken in de redactie? Dat kan bij RTV Ronde Venen. Maak eens 
een afspraak in onze studio om te kijken en te zien wat ermogelijk is. 
E-mailadres: info@rtvrondevenen.nl.

Mijdrecht - De Raad van State heeft 
de vergunning voor de verplaatsing 
van supermarkt de Aldi vernietigd. 
Wat betekent dat? Dat betekent dat 
de gemeente De Ronde Venen haar 
huiswerk moet overmaken en een 
nieuw besluit moet nemen over de 
vergunningsaanvraag van Aldi. Een 
vergunning die al heel lang geleden 
is afgegeven. Met deze goedge-
keurde vergunning heeft de Aldi een 
prachtige supermarkt neergezet, die 
nu alweer maanden open is en waar 
de klanten heel tevreden over zijn.

Adelhof
De Aldi was voor die tijd gevestigd 
in winkelcentrum Adelhof. Ze 
hadden daar echter niet voldoende 
uitbreidingsmogelijkheden en 
besloten twee jaar geleden te 
verhuizen naar het industriegebied 
aan de andere kant van Mijdrecht. 
Deze plannen van de Aldi vielen 
duidelijk niet in goede aarde bij 
supermarkt Lidl, ook gevestigd in 
winkelcentrum Adelhof. Winkel-
centrum eigenaar Alma Vastgoed 
besloot gemeente De Ronde Venen 
voor de rechter te slepen. Want 
volgens de vastgoedeigenaar had 
die nooit toestemming mogen 
geven voor een plek op het
industrieterrein. Na diverse proce-
dures bleek uiteindelijk volgens de 
hoogste bestuursrechter dat er wel 
een supermarkt gevestigt mocht 
worden op het Mijdrechtse

industrieterrein, maar de gemeente 
De Ronde Venen heeft niet de juiste 
procedure gevolgd

Drie meter
O�  cieel mag de Aldi op drie meter 
afstand van de perceelgrens worden 
gebouwd en wat is nu aan de gang: 
het is anderhalve meter. Deze
afwijking vindt de Raad van State te 
groot en dus moet de vergunnings-
aanvraag opnieuw. Houdt dat in dat 
de Aldi daar moet verdwijnen? Zit
er niet in. Als de gemeente bijvoor-
beeld kiest voor een andere proce-
dure, waarbij je meer mag afwijken 
van het bestemmingsplan, zou het 
heel goed mogelijk zijn dat Aldi de 
vergunning toch weer krijgt.

Aldi blijft gewoon open
Alma Vastgoed, de eigenaar van 
winkelcentrum Adelhof die de 
rechtszaak aanspande, kreeg name-
lijk alleen op dit punt gelijk. Alle 
andere bezwaren tegen de verhui-
zing van de Aldi zijn al ongegrond 
verklaard. Dus kort gezegd De Raad 
oordeelt dat het bestemmingsplan 
wel degelijk ruimte laat voor een 
supermarkt op het industrieterrein. 
Nu is de gemeente weer aan zet.
De woordvoerder van de gemeente 
laat weten dat de Aldi gewoon 
openblijft. De Raad van State wil dat 
het college een nieuw besluit neemt. 
Dat gaan ze nu bestuderen.
Wordt vervolgt.

En wat gebeurt er nu
met de Aldi in Mijdrecht?

Vinkeveen - De in 1949 opgerichte 
E.H.B.O.-vereniging Lucas Vinkeveen 
vierde vorige week haar 75-jarig
jubileum. De vereniging is vlak na
de Tweede Wereldoorlog opgericht 
vanwege het gebrek aan capabele 
hulpverleners langs de zijlijn van
het voetbalveld. E.H.B.O.-vereniging 
Lucas groeide uit tot een levendige 
vereniging die ondersteuning heeft 
verleend aan diverse evenementen. 
Denk hierbij aan de Vinkeveense 
Avondvierdaagse, het Turftrappers-
toernooi bij voetbalvereniging 
Hertha, de Bosdijkloop in Vinkeveen 
en het Shanty-festival de Turf-
schippers.

Het 75-jarig jubileum werd gevierd 
tijdens een twee uur durende boot-
tocht op de Vinkeveense Plassen. 
Deze boottocht werd aan de vereni-
ging aangeboden door Jim Klink-
hamer van Klinkhamer Watersport 
Vinkeveen. Jim is ook lid van E.H.B.O.-
vereniging Lucas en draagt de 
vereniging een warm hart toe. 
Tijdens de boottocht kon genoten 
worden van ko�  e met appelgebak, 
een drankje en een hapje. En hoewel 
het weer deze zaterdagmiddag niet 
echt geweldig was, kon toch genoten 
worden van uitzicht over het water. 
Hoewel niet alle leden van de vereni-
ging meegevaren zijn, was het een 

E.H.B.O. Lucas Vinkeveen
viert 75-jarig bestaan

Foto aangeleverd.

gezellige middag waarin mensen 
uitgebreid in gesprek zijn geweest 
met elkaar. Bij het verlaten van de 
boot was iedereen enthousiast en 
riep men dat dit voor herhaling 
vatbaar is.
Tot slot is er nog een groepsfoto 
gemaakt die de goede sfeer alleen 
nog maar benadrukte. 
E.H.B.O.-vereniging Lucas bedankt 
Jim Klinkhamer en alle andere 
mensen die dit mogelijk hebben 
gemaakt.
Lijkt het u ook leuk om kennis te 
maken met E.H.B.O.-vereniging Lucas 
Vinkeveen, neem dan gerust contact 
op met onze vereniging; ehbolucas
vinkeveen@gmail.com. Ook op
Facebook kunt u ons vinden; EHBO 
Lucas Vinkeveen, of kijk op onze site
www.ehbolucasvinkeveen.nl.

De Ronde Venen - Afgelopen 
gemeenteraadsvergadering heeft
de fractie van Ronde Venen Belang 
samen met de Seniorenpartij en
het Inwonerscollectief een motie 
ingediend om te lobbyen voor een 
eerlijk subsidiebeleid voor lokale 
partijen. Op dit moment krijgen 
uitsluitend partijen die in de Tweede 
Kamer vertegenwoordigd zijn een 
structurele subsidie. Voor lokale 
partijen is dit nog niet aan de orde. 
Nu deze motie unaniem is aange-
nomen, voegt gemeente De Ronde 
Venen zich bij andere gemeente-
raden om zich uit te spreken voor 
een eerlijker subsidiebeleid. Raadslid 
van Ronde Venen Belang en indiener 
van de motie Tom Hoefs zegt hier-

over: “Zeker voor de kleinere of 
nieuwe lokale partijen kan een motie 
als deze wel degelijk het verschil 
maken. Voor ons zijn alle politieke 
partijen hetzelfde. Gelijke monniken, 
gelijke kappen.”
Afgelopen week is er echter in de 
Tweede Kamer een motie verworpen 
om vooruitlopend op een wets-
voorstel, vanaf 2025 al structurele 
subsidie mogelijk te maken voor 
lokale partijen. Hiermee is de hoop 
echter nog niet verloren, aangezien 
het wetsvoorstel zelf nog behandeld 
moet worden. Ronde Venen Belang 
zal zich ervoor inzetten om duidelijk 
te maken dat onze gemeente voor-
stander is van een eerlijker subsidie-
beleid.

Oproep tot eerlijk subsidiebeleid 
voor lokale partijen

Tom Hoefs (Ronde Venen Belang).
Foto aangeleverd.

Mijdrecht - Op de Ho� andschool 
werken de kleutergroepen thema-

tisch. Vanaf de voorjaarsvakantie t/m 
de meivakantie is er hard gewerkt en 

o  n  euters e oe en 
dierenkliniek De Ronde Venen

gespeeld binnen het thema:
‘Help mijn huisdier is ziek!’ 
Als afsluiting van het thema 
bezochten de kleuters van de 
Ho� andschool dinsdagmiddag 
Dierenkliniek De Ronde Venen in 
Mijdrecht. De medewerkers van de 
kliniek ontvingen de kinderen harte-
lijk en lieten de kinderen van alles 
zien en beleven.
Zo kregen de kinderen onder andere 
een witte jas en muts en mochten ze 
o.a. met een stethoscoop luisteren 
naar het hart van een hondje. Ze 
bekeken een vlo door de microscoop. 
Ze mochten in de behandelkamer 
kijken naar een speelgoedhond die 
een gebitsbehandeling kreeg. Ze 
zagen röntgenfoto’s en botten van 
een hond.

Superleuk uitje
De kleuters en hun ju� en vonden het 
een leerzaam en superleuk uitje en 
bedanken de medewerkers van de 
dierenkliniek voor hun tijd en inzet.

Foto aangeleverd.
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HET LAATSTE WOORD

Jolanda Weber is uitvaartbegeleider en eigenaar 
van Monuta Weber. Iedere maand neemt ze u mee 
in haar persoonlijke ervaringen.

Natuurbegraafplaats
“Mijn man is ernstig ziek en komt binnenkort te 
overlijden. We zijn op zoek naar iemand die ons 

kan begeleiden. Wanneer zou jij kunnen?” We maken een afspraak voor de 
dag erna, maar de tijd haalt ons in. We hebben elkaar aan het eind van de 
middag alweer aan de lijn. Moeder en dochter zitten boven te bellen, 
terwijl beneden in de woonkamer de thuiszorg het meneer zo comfortabel 
mogelijk maakt, voor zijn laatste dagen of uren.
De kennismaking en de keuze voor mij als uitvaartverzorger worden
telefonisch gedaan. Als ik vertel wat de mogelijkheden zijn, maar ook vraag 
wat zij willen, voel ik door de telefoon dat de dochter mij met een onhoor-
baar knikje naar moeder goedkeurt. We spreken af dat we later alles door-
nemen en dat ze mij bellen als hij is overleden. Dat telefoontje komt een 
paar uur later al. Op maandagochtend bespreek ik met een moeder en 
twee dochters de uitvaart van hun nog jonge echtgenoot en vader.
De week die volgt zit vol emotionele momenten. Er moeten allerlei keuzes 
worden gemaakt. Sommige zaken zijn echter al voor zijn overlijden afge-
stemd. Zo zal hij worden begraven op een natuurbegraafplaats in Brabant. 
De exacte plek is al uitgekozen. De familie weet dus precies waar we heen-
gaan, maar voor mij is deze omgeving nieuw. Ik kijk mijn ogen uit.
Op de dag van het afscheid schijnt de zon volop. Het is wat fris, maar de 
zon geeft genoeg warmte af om het niet koud te krijgen. Het lijkt wel alsof 
we in Zuid-Afrika zijn, met een prachtige Afrikaanse lodge als onderkomen. 
In de mooie, lichte ruimte vindt de dienst plaats.
Als we over het pad naar de uitgekozen plek lopen, kijk ik achterom. Een 
grote stoet mensen loopt achter een ouderwetse loopkoets, dwars door 
het open veld. Aan de hemel prijkt de zon, die langzaam afscheid neemt 
van de dag. Bij de samenkomst daarna, zijn er naar goed Brabants gebruik 
volop mooie hapjes, voor bij het glas wijn.
Twee maanden later ontvang ik een aantal foto’s. De moeder en de twee 
dochters zitten heerlijk voor een glampingtent. Ze zijn een paar dagen bij 
hem op bezoek voor zijn verjaardag.
Als je dan toch je echtgenoot en vader op jonge leeftijd moet begraven, 
dan misschien maar daar. Ook al is het niet om de hoek. Mij heeft het in elk 
geval aan het denken gezet.

Tekst en foto’s zijn geplaatst met volledige instemming van de betrokkenen.

Foto aangeleverd.

Mijdrecht – Van 2 tot en met 11 mei is 
er in de galerie van KunstRondeVenen, 
in winkelcentrum De Lindeboom in 
Mijdrecht, een zeer veelzijdige expo-
sitie ingericht. Er is werk te zien van 
Marian Blokker, Karin de Rooij-Leicht, 
iVy en Bart Bakers. De tentoonstelling 
omvat schilderijen, collages, beelden, 
keramiek en ‘meubelachtige’ objecten. 
De galerie is geopend op donder-
dagen, vrijdagen en zaterdagen
van 12.00 tot 16.00 uur. 

Schilderijen en collages
Marian Blokker heeft in het maken van 
collages en schilderijen een eigen stijl 
ontwikkeld. Zij werkt met verschil-
lende materialen, zoals stukjes stof, 
oude papieren, knoopjes, maar ook 
elektronica en computeronderdelen. 
Zwart-wit, neutrale kleuren en aard-
tinten vormen de boventoon. Haar 
werk is een combinatie van een voor-

opgezet concept, toeval en intuïtie, 
waarbij soms het materiaal haar 
stuurt. Er wordt net zolang geschoven, 
geplakt en geschilderd totdat het 
werk de beoogde sfeer heeft. 

Beelden
Karin de Rooij-Leicht heeft een oplei-
ding beeldhouwen gevolgd aan de 
Volksuniversiteit in Amstelveen. In
een aantal workshops heeft zij geleerd 
met hardere steensoorten te werken, 
zoals serpentijn en marmer. Karin
zegt hierover: “De variatie en mogelijk-
heden maken het heel boeiend. Je 
gaat anders naar dingen om je heen 
kijken, waaruit ik dan inspiratie put.”
Abstract werk spreekt haar het meest 
aan. Het idee voor een werk ontstaat 
meestal spontaan vanuit de ruwe 
vorm. Soms maakt zij eerst een model 
in klei om een goed idee te krijgen 
van de uiteindelijke vorm. Af en toe 

Veelzijdige expositie
bij KunstRondeVenen

maakt zij van een bestaand beeld een 
kopie door in een mal kunsthars te 
gieten. Dat levert een fantastisch 
e�ect op. 

Veelzijdige materiaalkeuze
iVy, zoals de veelzijdige kunstenaar 
bekend is, studeerde aan de voor-
malige Kunstnijverheidsschool, de 
voorloper van de huidige Rietveld 
Academie. Daar raakte zij geïnteres-
seerd in beeldhouwen. Ze werkt nu al 
zo’n twintig jaar bij Willibrord Huijben 
in Abcoude, met verschillende materi-
alen, zoals klei, steen, hout en schuim-
rubber. iVy’s bijdrage aan deze expo-
sitie, onder de noemer ‘Zon, Zee en 
strand’, komt voort uit het strandleven 
in IJmuiden, de plek van haar strand-
huisje, zomers op het strand en
’s winters in de duinen. De zon zorgt 
voor ‘coupe soleil’, de zee ‘varen, vissen 
en vogels’ en het strand voor ’strand-
korven aangespoelde stenen en 
houten blokken‘. 

Object of meubel?
Bart Bakers voegt zich op 9 mei met 
zijn werk bij de andere exposanten. 
Zijn werk blijft na a�oop echter te 
bewonderen in de daaropvolgende 
expositie. Zijn werk is moeilijk onder 
één noemer te vangen. Hij noemt zijn 
werk ‘objecten’, maar zij blijken kleur-
rijke en fantasievolle meubeltjes te 
zijn. Of het is keramiek of het zijn nest-
kastjes of beelden, gemaakt van 
gevonden hout. Bart hoopt met zijn 
werk de fantasie te prikkelen.

Voor meer informatie over de expo-
sitie en de kunstenaars verwijzen
wij naar www.kunstrondevenen.nl
of de Facebook-pagina van de 
kunstenaarsvereniging.

WANDELEN WERKT
Regio - Vandaag heb ik tijdens mijn 
zondagochtendwandeling mooie 
inspiratie opgedaan voor de column 
van deze week. Ik maakte een 
heerljike wandeling van 11 km 
vanaf recreatiegebied De Hoge Dijk 
in Abcoude, een tip van één van 
mijn cursisten. Ik schreef al eerder 
dat contact met de natuur zorgt 
voor meer geluk en stress vermin-
dert. Maar over die natuur zijn 
zorgen. Wereldwijd en ook in Neder-
land gaat het zorgwekkend slecht 
met de natuur. De natuur is uit 
balans: zowel plant- als diersoorten 
sterven uit of worden met 
uitsterven bedreigd. Aantallen 
nemen af en populaties worden 
kleiner. Maar waar de natuur de 
kans krijgt, zal de biodiversiteit 
onder de juiste omstandigheden 
weer herstellen. Het biodiversiteits-
eiland bij Ouderkerk, waar ik door-

heen liep, is zo’n mooi initiatief waar 
de natuur de kans krijgt om te 
herstellen. Ik las er op een infor-
matiebord dat door een storm in 
2019 allerlei bomen beschadigd
zijn geraakt, waarna is besloten 
deze te laten staan. Dode bomen en
opkomend onkruid zijn namelijk 
een broeiplaats voor biodiversiteit. 
Onderzoek wijst uit dat veel 
insecten en (broed)vogels hier 
graag verblijven. Denk aan de 
winterkoning, aalscholver en riet-
zanger, die ik overigens niet heb 
kunnen spotten. En ik leer dat de 
aangelegde plasdrasoever zorgt 
voor een moerassige overgang van 
water naar land; een �jne plek voor 
vissen en am�bieën. (zie foto)
Nu is biodiversiteit niet alleen goed 
voor de natuur, maar ook voor onze 
gezondheid. Biodiversiteit werkt 
bijvoorbeeld positief voor onze 

microbiota. De microbiotia – ofwel 
microbioom – zijn alle micro-orga-
nismen, zoals bacteriën, virussen en 
gisten, die zich in en op ons lichaam 
bevinden. Door een uitgebreidere 
microbiotia worden we minder 
vatbaar voor immunologische
afwijkingen zoals allergie. Door 
verstedelijking en verval van eco-
systemen zijn we dat microbieel 
contact gaan verliezen, aldus de 
biodiversiteitshypothese in een 
notendop. En dat is waarom dit 
soort initiatieven cruciaal zijn. Aan 
ons om die natuur op te zoeken,
te verkennen en er goed voor te 
zorgen. Wandelen in de natuur is 
gezond, bevordert namelijk ook 
vitaliteit, creativiteit en stimuleert 
ontmoetingen tussen mensen. 
Naast de nog vele andere gezond-
heidsvoordelen van het wandelen 
(waar ik al eerder over schreef ). 
Wandelen werkt!

Ivonne Pappot is Mindful Walk-
instructeur. Mindful Walk is een 
combinatie van wandelen, mindful-
ness en ademhalingstechnieken. 
Ivonne geeft Mindful Walk-
cursussen (vijf bijeenkomsten van 
1,5 uur), workshops en bedrijfs-
walks. Er is nog plek voor de juni-
cursus, die start op woensdagavond 
5 juni. Meer info: https://�x13.nl.

Foto aangeleverd.

Aalsmeer - Het is tijd voor een 
feestje in Aalsmeer! Van der Schilden 
Lingerie, al jaren een begrip in de 
regio, viert op 1 mei 2024 haar
120e verjaardag.
Al vier generaties lang is Van der 
Schilden Lingerie een vertrouwd 
adres voor lingerie en persoonlijk 
advies. In 1904 neemt Dirk van der 
Schilden de manufacturenzaak van 
zijn werkgever over. Met nieuwbouw 
in 1922 en in 1967 de verhuizing naar 
het Raadhuisplein, gaat de winkel 
mee met haar tijd. Naast damesmode 
wordt de collectie lingerie, onder-, 
nacht-, en badmode steeds uitge-
breider. In 1997 neemt van der 
Schilden Lingerie in Alphen aan den 
Rijn Scherpenzeel over en speciali-
seert zich nog verder in de lingerie.
En nu, na 120 jaar, kun je nog steeds 
terecht bij Van der Schilden Lingerie. 
De oudste winkel in Aalsmeer; 
vertrouwd maar altijd vernieuwend.
Een unieke mijlpaal waaraan niet 
zomaar voorbijgegaan wordt; 
Klanten kunnen de hele maand 
meedoen met leuke acties, zoals
het draaien aan de bingomolen bij 
de kassa, waarbij ze dagelijks kans 
maken op een cadeaubon van

€ 120,–. Bovendien worden er limited 
edition shoppers weggegeven en is 
de agenda gevuld met bruisende 
evenementen.
Na de succesvolle voorjaarsmode-
show van vorige week, gaat de feest-
maand knallend van start in het 
weekend van 3 en 4 mei. Dit Beach-
weekend staat in het teken van de 
badmode van PrimaDonna en Marie 
Jo. Op vrijdag is er een expert van 
PrimaDonna aanwezig in de winkel. 
Zij weet alles van de collectie, beant-
woord vragen en denkt met je mee. 
Natuurlijk staan de stylistes ook voor 
je klaar en maken we er een gezellig 
weekend van met bubbles & bites!
Het team van Van der Schilden 
Lingerie kijkt uit naar een spranke-
lende en feestelijke maand en hoopt 
veel klanten te verwelkomen. Dus 
kom langs, vier mee, en laat je 
verrassen!
Wil je meer weten over dit het 
verhaal achter dit prachtige familie-
bedrijf? In de editie van Oud Nuus 
van mei is een boeiend artikel 
verschenen over de geschiedenis van 
Van der Schilden Lingerie. Het artikel 
is ook terug te vinden op de website 
van de winkel.

120 Jaar Van der Schilden 
Lingerie – tijd voor een feestje!
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ROB BLANS (MIJDRECHT, 1948)
Rob is onlosmakelijk verbonden
met scouting. Hij leverde een grote 
bijdrage aan de ontwikkeling en groei 
van scoutinggroepen in de provincie 
Utrecht en was ook op landelijk niveau 
bij de scouting actief. Na zijn verhuizing 
naar Mijdrecht zette hij zijn scoutingac-
tiviteiten voort bij Scouting Eliboe in 
Vinkeveen. In 2002 trad hij toe tot het 
bestuur en werd al snel voorzitter. Hij 
maakte zich hard voor het realiseren 
van een vast onderkomen voor de 
groep in Vinkeveen en mede door zijn 
inzet werd een mooi clubgebouw gere-
aliseerd. In 2006 stopte hij als 
bestuurslid, maar bleef wel betrokken, 
om zich volledig te kunnen richten op 
zijn werk als lid van de gemeenteraad 
namens de VVD. Hij zat in de gemeen-
teraad van 2006 tot 2014. Sinds 2016 is 
hij voorzitter van de Historische Vereni-
ging De Proosdijlanden. Door zijn inzet 
is de vereniging verder geprofessionali-
seerd. Sinds 2019 is hij lid van de 
vereniging Probus Rond de Venen. Doel 
van deze vereniging is het bevorderen 
van vriendschap en saamhorigheid van 
geheel of bijna geheel postactieven 
van 60 jaar en ouder. Sinds kort is hij 
voorzitter van de evenementen-
commissie. Rob Blans is benoemd tot 
Lid in de Orde van Oranje-Nassau.

HENK BOOT (VINKEVEEN, 1953)
Henk is al ruim 50 jaar actief als
vrijwilliger in het betaald- en amateur-
voetbal. Hij bekleedde namens de 
KNVB verschillende functies. Zo was 
hij 40 jaar actief als scheidsrechter 
(zowel in het betaald- als in het 
amateurvoetbal) en trad hij daarnaast 
op als docent, rapporteur amateur-
voetbal, coach, waarnemer betaald 
voetbal en Auditor betaald voetbal 
(onderzoeker en adviseur bij inciden-
ten. Tot op de dag van vandaag wordt 
nooit tevergeefs een beroep op hem 
gedaan als het gaat om het verzorgen 
van trainingen of mede-organiseren 
van activiteiten. Sinds 2010 is hij 
scheidsrechter, scheidsrechter coördi-
nator, trainer en coach bij meerdere 
teams en docent voor nieuwe scheids-
rechters. Ook voor het onderhoud van 
het clubgebouw draait Henk zijn hand 
niet om. Henk Boot is benoemd tot Lid 
in de Orde van Oranje-Nassau.

TREES BOSLAND (MIJDRECHT, 1938)
Trees verricht al 34 jaar belangrijk vrij-

willigerswerk in de gezondheidzorg. 
Van 1989 tot 2019 werkte zij als vrij-
williger in het Ronald McDonald Huis 
Emma in Amsterdam. Zij was in deze 
periode gastdame en stond in die rol 
ouders en ernstig zieke kinderen bij 
die verbleven in het AMC. Zij voorzag 
iedereen van de benodigde informatie 
en zorgde ervoor dat kamers altijd 
schoon waren en voorzien van alle 
benodigdheden. Haar vrolijkheid, 
vriendelijkheid en warmte waren voor 
ouders een bron van troost en door 
haar positieve instelling en persoon-
lijkheid leverde zij een positieve 
bijdrage aan de organisatie. Sinds 
2012 is zij ook als vrijwilliger actief bij 
Zonnehuisgroep Amstelland, locatie 
Zuiderhof. Hier ondersteunt ze de 
zorg bij het schenken van ko�e en 
thee aan de bewoners en helpt ze bij 
het uitserveren van de maaltijden in 
de middag. Daarnaast assisteert ze
het activiteitenteam. Trees Bosland is 
een vrijwilliger waarop je altijd kan 
rekenen. Zij zet altijd een stapje extra, 
heeft oprechte interesse en maakt 
graag een praatje met iedereen die
ze ontmoet. Zij is benoemd tot Lid
in de Orde van Oranje-Nassau.

GERRIT BROUWER (WILNIS, 1953)
Gerrit is een bevlogen, maatschappe-
lijk betrokken, toegankelijke maar ook 
een bescheiden Wilnisser die al vanaf 
1988 actief is voor de Wilnisse Oranje-
vereniging. Van 1988 tot 2000 als alge-
meen bestuurslid en vanaf 2000 tot de 
dag van vandaag als voorzitter.  Daar-
naast is hij al ruim 30 jaar actief voor 
de overkoepelende Oranjevereniging 
De Ronde Venen, van 1991 tot 2000 
als bestuurslid en sindsdien als voor-
zitter. Na de herindeling in 2011 tot de 
huidige gemeente De Ronde Venen 
zocht hij de samenwerking op met de 
Oranjeverenigingen in Abcoude en 
Baambrugge. Inmiddels wordt er 
meer dan 10 jaar succesvol samen-
gewerkt met behoud van eigen 
cultuur en tradities. Daar waar plooien 
glad moeten worden gestreken, 
treedt hij op als een echt verbindende 
voorzitter. Ook voor het 4 & 5 mei 
comité van Wilnis zet hij zich sinds 
2000 in om mensen bij elkaar te 
brengen. Daarnaast is hij al 25 jaar lid 
van de Rotaryclub en zijn er door zijn 
inzet diverse initiatieven tot stand 
gekomen, zowel in binnen- als buiten-
land. Ook zet hij zich op verschillende 

Elf Rondeveners
koninklijk onderscheiden

fronten in voor voetbalvereniging 
CSW en ondersteunt hij het werk
van stichting De Bovenlanden.
Gerrit Brouwer is benoemd tot Lid
in de Orde van Oranje-Nassau.

NICO DE DOOD (WAVERVEEN, 1961)
Nico is op verschillende terreinen 
maatschappelijk zeer actief. Van
2005 tot 2010 was hij organisator en 
lobbyist van de actiegroep ‘Koe of 
Jetski’. De actiegroep voerde jarenlang 
strijd tegen het onder water zetten 
van de polder Groot Mijdrecht Noord. 
Behalve het voeren van veel 
gesprekken, was hij ook van de partij 
bij vele acties. Zo stond een van zijn 
kalveren op de nieuwjaarsreceptie om 
aandacht te vestigen op het onder-
werp en zorgde hij voor een grote 
opkomst tijdens een bezoek van de 
toenmalige minister-president Balken-
ende. Mede als gevolg van zijn inzet 
werd het overleg met de provincie, 
dat was opgeschort, weer opgepakt. 
In 2008 trad hij toe als lid van de Raad 
van Toezicht van Rabobank Veen-
stromen (later Rijn en Veenstromen). 
Als lid hield hij mede toezicht op
het beleid, aansturing, prestaties en 
ontwikkelingen van de bank. Van 
2009 tot en met 2015 was hij lid van 
het Algemeen Bestuur van het water-
schap Amstel, Gooi en Vecht. Van 2011 
tot 2022 was hij lid van de gemeente-
raad van De Ronde Venen voor het 
CDA. Daaraan voorafgaand was hij 
langere tijd bestuurslid van het lokale 
CDA. Na zijn vertrek uit de lokale poli-
tiek is hij begonnen met het opzetten 
van BBB Utrecht. In al zijn functies en 
werkzaamheden koos hij altijd voor 
dezelfde aanpak: hij stuurde geen 
mails of appjes en belde niet, maar 
ging steevast bij de mensen langs. 
Nico de Dood is benoemd tot Lid in 
de Orde van Oranje-Nassau.

CORIEN VAN DER LINDEN
 

Corien zet zich al 25 jaar op verschil-
lende terreinen in voor de lokale 
samenleving in Abcoude en 
omstreken en is een voorbeeld van 
een inspirerend en maatschappelijk 
betrokken inwoner. Het meest in het 
oog springend is haar inzet voor de 
(zwem)sport in Abcoude. Eerst als 
badju�rouw en vanaf 2001 als lid van 
het bestuur van de Stichting Meerbad 
Abcoude. Tussen 2015 en 2019 was
zij voorzitter van de stichting. Vanaf 
2013 heeft zij zich met veel energie 
ingespannen voor het openhouden 
van het Meerbad in Abcoude en 
vervolgens voor de realisatie van een 
nieuw zwembad. Corien nam, samen 
met andere inwoners, het initiatief om 
gezamenlijk de bouw van een nieuw 
zwembad te verkennen. Omdat ook 
sporthal Kees Bon aan vervanging toe 
was, werd besloten gezamenlijk op
te trekken met als doel het realiseren 
van een Sporthuis in Abcoude waar 
zowel gezwommen als gesport kan 
worden. Met goede argumenten, tact 
en overtuigingskracht wisten Corien 
en haar medestanders de politiek te 
overtuigen van hun ideeën en werd 
het Burgerinitiatief Gecombineerd 
Sportgebouw Abcoude gestart. 
Corien was een van de drijvende 
krachten achter dit burgerinitiatief. 
Begin 2021 opende het Sportgebouw 
Abcoude de deuren. Gedurende al die 
jaren was Corien de grote motor en 
aanjager en wist zij op constructieve 
wijze hindernissen te overwinnen. 
Naast haar vrijwilligerswerk voor de 
(zwem)sport was Corien van 2015 tot 
2023 lid van het bestuur van de Stich-
ting Primair Onderwijs Mondriaan 
Abcoude (Prima). De stichting is 

verantwoordelijk voor het instand-
houden van de openbare basisschool 
Piet Mondriaan. Met haar achtergrond 
en ervaring als onderwijskundige, 
heeft Corien een grote bijdrage
geleverd aan de professionalisering 
van de schoolorganisatie en daarmee 
aan de kwaliteit van het onderwijs. 
Corien van der Linden is benoemd tot 
Ridder in de Orde van Oranje-Nassau.

NEL VAN DER MEYDEN
(MIJDRECHT, 1953)

Nel is betrokken en bevlogen in alles 
wat ze doet. Zij is voorzitter van de 
Vereniging van Schoonrijders sport en 
cultuur in Utrecht. Deze vereniging is 
vorig jaar opgericht nadat de lande-
lijke vereniging in juni 2023 is opge-
heven. Naast de functie van baancoör-
dinator regelt Nel alles; ze zorgt voor 
een natje en een droogje, vangt proef-
lessers op en zet alles klaar om na 
a�oop alles weer op te ruimen. Nel is 
ook de persoon achter noviteiten in 
de groep, het regelen van de kleding 
en de drijvende kracht achter het idee 
én de uitvoering. Naast organisato-
rische zaken vergeet ze ook de mense-
lijke kant niet. Als iemand ziek is of 
anderszins hulp nodig heeft, gaat ze 
langs met bloemen en een luisterend 
oor, ongeacht waar deze persoon 
woont. Nel van der Meyden-van 
Wieringen is benoemd tot Lid in
de Orde van Oranje-Nassau.

GERARD RÖLING (VINKEVEEN, 1956)
Gerard zet zich al 48 jaar met hart en 
ziel in als vrijwilliger bij Sportvereni-
ging Hertha in Vinkeveen. Hij wordt
de Haarlemmerolie van de vereniging 
genoemd en zorgt ervoor dat alles 
soepel verloopt. In zijn beginjaren 
zette hij zich vooral in bij de jeugd-
spelers. Hij was 34 jaar jeugdleider en 
daarnaast ook trainer en organisator 
van voetbalkampen. Al vrij snel na zijn 
komst werd er ook voor allerlei andere 
zaken een beroep op hem gedaan. Hij 
is zeven dagen per week bij de vereni-
ging te vinden en regelt al jaren de 
kleding voor alle 30 teams door aan 
het einde van het seizoen alles te 
controleren, te repareren en de 
ontbrekende spullen weer te 
bestellen. Ook de was van het gehele 
eerste elftal wordt door hem verzorgd. 
Daarnaast zet hij de lijnen op het veld 
uit en houdt deze bij. Ook maait hij 
het gras en zet hij de velden uit 
volgens de KNVB-normen. Hij zorgt 
ervoor dat de kleedkamers picobello 
in orde zijn en ruimt ze elke zaterdag 
op en maakt ze schoon. Naast deze 
werkzaamheden verwerkt hij ook het 
oud papier dat wordt ingeleverd op 
het park, draait hij op meerdere 
avonden in de week een dienst in
de kantine, opent hij elke zaterdag-
ochtend om 07.00 uur het sportpark 
en is hij altijd beschikbaar om even 
naar de club te komen. Gerard Röling 
is benoemd tot Lid in de Orde van 
Oranje-Nassau.

BEP RIJSENBRIJ (MIJDRECHT, 1950)
Bep is al ruim 15 jaar vrijwilliger bij
De Zonnebloem. De vereniging zet 
zich met veel vrijwilligers in om 
mensen met een lichamelijke
beperking een onvergetelijke tijd
te bezorgen. Bep bezoekt elke week 
meerdere deelnemers, maakt een 
praatje en heeft voor iedereen een 
luisterend oor. Bij evenementen en 
uitjes verricht ze de hele dag hand-
en spandiensten, zij assisteert de deel-
nemers, helpt bij vervoer en onder-
steunt de logistiek. Daarnaast organi-
seert ze de jaarlijkse vakantieweken 
en gaat dan mee als verzorger. Daar-
naast was Bep Rijsenbrij-de Jong een 

aantal jaren bestuurslid Bezoekwerk 
bij de Zonnebloem. Met veel enthou-
siasme voerde ze intakegesprekken 
met deelnemers en vrijwilligers en 
koppelde deel-nemers aan vrijwilli-
gers. Ook is zij vanaf 2015 vrijwilliger 
bij verpleeghuis Zonnehuis Majella in 
Mijdrecht. Met haar rustige karakter 
en haar trouwe inzet is ze een graag 
gezien persoon, onder andere als 
vaste gast bij de Bingo. Ze is �exibel, 
betrokken en denkt mee. Alles met
als doel de bewoners een leuke dag te 
bezorgen. Zij is voor de bewoners van 
Zonnehuis Majella en de Zonnebloem 
Mijdrecht van grote waarde. Bep 
Rijsenbij-de Jong is benoemd tot
Lid in de Orde van Oranje-Nassau.

RIEN SCHIMMEL (ABCOUDE, 1954)
Rien is sinds jaar en dag actief bij
de Sint-Nicolaas evenementen op
de Piusschool in Abcoude, bij de Sint-
Nicolaas intochten in Abcoude en 
Baambrugge en als vrijwilliger bij
de vele activiteiten voor de stichting 
Feestelijkheden Abcoude. Hij startte 
zijn ‘carrière’ als Piet bij de Piusschool 
en sinds twee jaar vervult hij de rol 
van Sint-Nicolaas. Hij stopt hier veel 
tijd in en verzorgt samen met de 
andere Pieten ieder jaar een groot 
feest. Daarnaast verzorgt en begeleidt 
Rien Schimmel als vrijwilliger bij de 
stichting Intocht Sint Nicolaas 
Abcoude Baambrugge al 59 jaar de 
intocht van Sinterklaas in deze twee 
dorpen. Als sponsorwerver neemt hij 
de belangrijke taak op zich om voor 
voldoende �nanciën te zorgen zodat 
de intocht �nancieel mogelijk is. 
Inmiddels vervult hij zelf de rol van 
Goedheiligman bij de intocht. Voor de 
stichting Feestelijkheden Abcoude zet 
Rien zich al meer dan 20 jaar in als
vrijwilliger, onder andere als speaker 
tijdens de verschillende evenementen. 
Ook voor de organisatie en de bege-
leiding van de verschillende activi-
teiten wordt altijd een beroep op hem 
gedaan. Rien Schimmel is benoemd 
tot Lid in de Orde van Oranje-Nassau.

NAN VAN STEENKISTE
(MIJDRECHT, 1943)

Nan is al meer dan 50 jaar actief als 
vrijwilliger bij verschillende organisa-
ties. 49 jaar geleden werd hij lid en 
vrijwilliger van de Koninklijke Neder-
landse Vereniging EHBO, afdeling 
Mijdrecht. Sinds hij lid werd zette hij 
zich zeer actief in als vrijwilliger bij 
zeer uiteenlopende evenementen.
In die jaren stond hij vele slachto�ers 
van ongevallen en kleine verwon-
dingen bij, ook met reanimatie. Daar-
naast zette hij zich als EHBO-erin 
tijdens zijn werkzame periode als 
badmeester, als scheidsrechter en
bij zijn verblijf op de tennisvelden.
In 1979 behaalde hij zijn diploma als 
LOTUS-slachto�er. Sinds het begin 
neemt hij nagenoeg aan elke inzet 
deel als ‘slachto�er’. Niets is hem 
daarbij te gek. Zo liet hij zich bij een 
oefening bij Fokker van de vleugel van 
een vliegtuig halen. Nan van Steen-
kiste is al ruim 50 jaar lid van de Tennis 
Vereniging Mijdrecht. De laatste
20 jaar regelde hij het beheer en het 
onderhoud van de tennisbanen. Hij 
stuurde hierbij een groep vrijwilligers 
aan die zorgen dat de tennisbanen in 
orde waren. Ook maakte hij deel uit 
van de Groencommissie die ervoor 
zorgt dat het park er netjes uitziet. 
Door bloemen en planten te onder-
houden, gras te maaien en zwerfvuil 
te verwijderen. Dit betekende dat hij 
jarenlang enkele uren per dag op de 
baan te vinden was, soms 7 dagen per 
week. Nan van Steenkiste is benoemd 
tot Lid in de Orde van Oranje-Nassau.

Op de foto staan van links naar rechts: Corien van der Linden, Henk Boot, Nico
de Dood, Gerrit Brouwer, Nel van der Meyden-van Wieringen, Rien Schimmel, 
burgemeester Maarten Divendal, Trees Bosland, Gerard Röling, Bep Rijsenbrij-
de Jong, Nan van Steenkiste en Rob Blans. Foto aangeleverd.

De Ronde Venen - Elf inwoners van De Ronde Venen zijn vrijdag 26 april 
verrast met een koninklijke onderscheiding. Tien van hen zijn benoemd tot 
Lid in de Orde van Oranje-Nassau, 1 inwoner is benoemd tot Ridder in de 
Orde van Oranje-Nassau. Alle gedecoreerden ontvingen de onderscheiding 
uit handen van burgemeester Maarten Divendal tijdens een feestelijke 
bijeenkomst in het gemeentehuis.
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 Burgemeestersroute    50 km

Goed nieuws voor enthousiaste fietsers in 
De Ronde Venen. Op 24 april is in de gemeente 
een nieuwe, boeiende fietsroute gelanceerd: de 
‘Burgemeestersroute’. 
Deze route, een initiatief van de gemeente en het 
Regionaal Historisch Centrum Vecht en Venen, 
nodigt uit tot een verkenningstocht door de 
prachtige polders en langs historische plekken die 
verbonden zijn met burgemeesters van De Ronde 
Venen en voorgaande gemeenten. 
Verspreid langs de route van meer dan 50 kilome-
ter komen fietsers informatieve panelen tegen die 
verhalen vertellen over de circa 60 burgemeesters 

die sinds de 19e eeuw actief waren bij De Ronde 
Venen en alle gemeenten die daarin zijn opgegaan. 
Onder andere een paneel over burgemeester 
Mühlradt, drijvende kracht achter de aanleg van 
een drinkwaterleiding naar Nessersluis en een 
paneel over Ad Bestman, de eerste blinde burge-
meester van Nederland. Ook de burgemeester-
broers Van Grotenhuis van Onstein hebben hun 
paneel. De route combineert natuur, cultuur en 
geschiedenis tot een unieke ervaring. Daarmee is 
de Burgemeestersroute niet alleen voor inwoners 
en bezoekers een leuke en informatieve fietstocht, 
maar ook voor de burgemeester zelf. 

In Vinkeveen en Waverveen dienden 2 broers Van 
Grotenhuis van Onstein achtereenvolgens als 
burgemeester. Jhr. Titus Rudolf Johann Baptist, de 
oudste, was burgemeester van 1893 tot 1897, en zijn 
jongere broer, Jhr. Alexander Engelbert Joseph, nam 
het stokje over tot 1926.

 Titus werd benoemd door koningin-regentes Emma, 
aangezien Wilhelmina nog minderjarig was. 
Alexander, betrokken bij het lokale verenigingsleven, 
stond in 1898 mede aan de wieg van muziekvereniging
Concordia. Concordia, nu bekend als Brassband 
Concordia, vierde in 2023 haar 125-jarig bestaan. 

In 2016 riep burgemeester Maarten Divendal van 
De Ronde Venen inwoners op om zilver te doneren 
voor een nieuwe ambtsketen. Ruim 40 inwoners 
gaven hieraan gehoor, waardoor 4 kilo aan zilver, 
bestaande uit bestek, sieraden en andere voor-
werpen, werd ingezameld. 

Lokale juweliers ontwierpen de keten, die kenmerken-
de elementen van alle acht kernen van de gemeente 
bevat, zoals kerken, een sluis, een molen en het ge-
meentehuis. Op de penning aan de onderkant van de 
keten staat op de ene zijde het gemeentewapen en 
op de andere zijde het wapen van Nederland. 
Divendal benadrukte tijdens de nieuwjaarsreceptie 
van 2017 het unieke karakter van de keten, die ‘van 
iedereen’ is door de bijdrage van de inwoners en het 
vakmanschap van lokale juweliers. De keten wordt 
gedragen bij officiële gelegenheden en het voor-
zitten van de gemeenteraad. Divendal, sinds 2011 
burgemeester, werd in 2023 voor een derde termijn 
benoemd.

Jaren later, tijdens de nieuwjaars-
receptie van de gemeente in 
1986, ontmoetten inwoners van 
de gemeente Abcoude, in 1941 
ontstaan na samengaan van 
Abcoude-Baambrugge en 
Abcoude-Proosdij, in hetzelfde 

dorpshuis hun blinde burge-
meester: Ad Bestman. 
Bestman’s installatie in 1981 
was een historisch moment; hij 
was Nederlands eerste blinde 
burgemeester. Zijn blindheid was 
ontstaan door een vroege ziekte 
en een ongeluk op tienjarige 
leeftijd. Zijn studie Rechten en 
politieke activiteiten leidden 
hem naar het burgemeester-
schap van Abcoude, waar hij tot 
zijn overlijden in 1988 diende.

In juni 1973 werd het dorpshuis ‘De Vijf Bogen’ in Baambrugge 
geopend met een optreden van een Texaans jeugdorkest. 
De opening mocht wat toenmalig burgemeester Carel Knoppers en 
het college van B en W betrof vooral geen duur feest worden. 

De kerk in Amstelhoek.

> De 8 schildjes 
verwerkt met 

daarop kenmerkende 
gebouwen of bruggen 
uit de acht kernen van 

de gemeente.
Foto’s: Henk Butink.

Foto van Jacob Verdam, van 1821 tot 1851 burgemeester van Mijdrecht.

De sluis in De Hoef. De kerk in Vinkeveen. De molen in Wilnis. De notariswoning in Mijdrecht. De ophaalbrug in Baambrugge. De kerk in Waverveen. Het oude station in Abcoude.

Boven: Burgemeester Alexander van Grotenhuis van Onstein (1897-1926), 
met witte baard vooraan, met muziekvereniging Concordia.
Collectie Poldermuseum Jan Compier.

Onder: Burgemeester Titus van Grotenhuis van Onstein (1893-1897). 

Plek waar de borden langs de route staan

Foto’s: RHCVV
Ontwerp: Pijl 14 grafisch ontwerp
Kaart: cartographics.nl

9 Een burgemeester met een zonnebril

15 Burgemeester in oorlogstijd

13 Burgemeester als getuige

6 Broers én burgemeesters 
 (1893-1926)

11 Ambtsketen van door inwoners geschonken zilver

Iman Padmos was van 1919 tot 1946 burgemeester 
van Mijdrecht en Wilnis, maar tijdens de Tweede 
Wereldoorlog werd hij in 1943 door de Duitse 
bezetter ontslagen. Dat leidde tot de aanstelling 
van NSB-burgemeester H.J. Doude van Troostwijk. 

In Nederland moesten burgemeesters balanceren 
tussen de eisen van de bezetter en de behoeften van 
de bevolking, waarbij het aftreden vaak resulteerde 
in een NSB-opvolger. Doude van Troostwijk’s instal-
latie, die de gemeenten Mijdrecht en Wilnis samen 
betaalden, kostte ƒ 357,71 blijkt uit bewaard gebleven 
nota’s. Na de bevrijding keerde Iman Padmos kort 
terug als burgemeester tot zijn pensionering op 

1 januari 1946. De Padmosweg in Mijdrecht en Wilnis, 
vernoemd naar hem, benadrukt de invloed die hij op 
de gemeente heeft gehad.

Jacob Verdam was van 1821 tot 1851 burgemeester 
van Mijdrecht en in zijn laatste jaar ook van 
Oudhuizen en Wilnis, gemeenten die in 1857 
samengingen. 

Dit dubbele burgemeesterschap was destijds niet 
ongewoon. Verdam diende in 1817 al als waarnemend 
burgemeester van Wilnis en droeg officiële documen-
ten over aan zijn opvolger A.J. Klaus. 
Buiten zijn burgemeestersrol was Verdam in 1838 
getuige bij het huwelijk van Johannis Kalisvaart en 
Femmetje van der Does in Oudhuizen. Zij was een 
dochter van Jacob van der Does, burgemeester van 
Wilnis en Oudhuizen van 1824 tot 1849. 
In de archieven van het Regionaal Historisch Centrum 
Vecht en Venen (RHCVV) is de oudste afbeelding 
van een burgemeester van de huidige gemeente 
De Ronde Venen van burgemeester Jacob Verdam.

Burgemeester I. Padmos (nr. 1, precies in het midden) met het feestcomité van het 25-jarig regeringsjubileum van koningin Wilhelmina in 1923. 

Scan de QR-code voor de 
burgemeestersroute online.

1

De Ronde Venen
De huidige gemeente De Ronde Venen ontstond op 1 januari 2011 door het samengaan van de toenmalige 
gemeente De Ronde Venen en de gemeente Abcoude (waaronder Baambrugge). 
De voormalige gemeente De Ronde Venen is in 1989 ontstaan door het samenvoegen van de gemeenten 
Mijdrecht (waaronder De Hoef en Amstelhoek), Vinkeveen en Waverveen en Wilnis.

< Burgemeester Maarten Divendal bij de presentatie
van de nieuwe ambtsketen. Foto: Henk Butink.

< Nieuwjaarsreceptie in het gemeentehuis
van Abcoude, januari 1987. 

Portretfoto van 
burgemeester I. Padmos.
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 Burgemeestersroute    50 km

Goed nieuws voor enthousiaste fietsers in 
De Ronde Venen. Op 24 april is in de gemeente 
een nieuwe, boeiende fietsroute gelanceerd: de 
‘Burgemeestersroute’. 
Deze route, een initiatief van de gemeente en het 
Regionaal Historisch Centrum Vecht en Venen, 
nodigt uit tot een verkenningstocht door de 
prachtige polders en langs historische plekken die 
verbonden zijn met burgemeesters van De Ronde 
Venen en voorgaande gemeenten. 
Verspreid langs de route van meer dan 50 kilome-
ter komen fietsers informatieve panelen tegen die 
verhalen vertellen over de circa 60 burgemeesters 

die sinds de 19e eeuw actief waren bij De Ronde 
Venen en alle gemeenten die daarin zijn opgegaan. 
Onder andere een paneel over burgemeester 
Mühlradt, drijvende kracht achter de aanleg van 
een drinkwaterleiding naar Nessersluis en een 
paneel over Ad Bestman, de eerste blinde burge-
meester van Nederland. Ook de burgemeester-
broers Van Grotenhuis van Onstein hebben hun 
paneel. De route combineert natuur, cultuur en 
geschiedenis tot een unieke ervaring. Daarmee is 
de Burgemeestersroute niet alleen voor inwoners 
en bezoekers een leuke en informatieve fietstocht, 
maar ook voor de burgemeester zelf. 

In Vinkeveen en Waverveen dienden 2 broers Van 
Grotenhuis van Onstein achtereenvolgens als 
burgemeester. Jhr. Titus Rudolf Johann Baptist, de 
oudste, was burgemeester van 1893 tot 1897, en zijn 
jongere broer, Jhr. Alexander Engelbert Joseph, nam 
het stokje over tot 1926.

 Titus werd benoemd door koningin-regentes Emma, 
aangezien Wilhelmina nog minderjarig was. 
Alexander, betrokken bij het lokale verenigingsleven, 
stond in 1898 mede aan de wieg van muziekvereniging
Concordia. Concordia, nu bekend als Brassband 
Concordia, vierde in 2023 haar 125-jarig bestaan. 

In 2016 riep burgemeester Maarten Divendal van 
De Ronde Venen inwoners op om zilver te doneren 
voor een nieuwe ambtsketen. Ruim 40 inwoners 
gaven hieraan gehoor, waardoor 4 kilo aan zilver, 
bestaande uit bestek, sieraden en andere voor-
werpen, werd ingezameld. 

Lokale juweliers ontwierpen de keten, die kenmerken-
de elementen van alle acht kernen van de gemeente 
bevat, zoals kerken, een sluis, een molen en het ge-
meentehuis. Op de penning aan de onderkant van de 
keten staat op de ene zijde het gemeentewapen en 
op de andere zijde het wapen van Nederland. 
Divendal benadrukte tijdens de nieuwjaarsreceptie 
van 2017 het unieke karakter van de keten, die ‘van 
iedereen’ is door de bijdrage van de inwoners en het 
vakmanschap van lokale juweliers. De keten wordt 
gedragen bij officiële gelegenheden en het voor-
zitten van de gemeenteraad. Divendal, sinds 2011 
burgemeester, werd in 2023 voor een derde termijn 
benoemd.

Jaren later, tijdens de nieuwjaars-
receptie van de gemeente in 
1986, ontmoetten inwoners van 
de gemeente Abcoude, in 1941 
ontstaan na samengaan van 
Abcoude-Baambrugge en 
Abcoude-Proosdij, in hetzelfde 

dorpshuis hun blinde burge-
meester: Ad Bestman. 
Bestman’s installatie in 1981 
was een historisch moment; hij 
was Nederlands eerste blinde 
burgemeester. Zijn blindheid was 
ontstaan door een vroege ziekte 
en een ongeluk op tienjarige 
leeftijd. Zijn studie Rechten en 
politieke activiteiten leidden 
hem naar het burgemeester-
schap van Abcoude, waar hij tot 
zijn overlijden in 1988 diende.

In juni 1973 werd het dorpshuis ‘De Vijf Bogen’ in Baambrugge 
geopend met een optreden van een Texaans jeugdorkest. 
De opening mocht wat toenmalig burgemeester Carel Knoppers en 
het college van B en W betrof vooral geen duur feest worden. 

De kerk in Amstelhoek.

> De 8 schildjes 
verwerkt met 

daarop kenmerkende 
gebouwen of bruggen 
uit de acht kernen van 

de gemeente.
Foto’s: Henk Butink.

Foto van Jacob Verdam, van 1821 tot 1851 burgemeester van Mijdrecht.

De sluis in De Hoef. De kerk in Vinkeveen. De molen in Wilnis. De notariswoning in Mijdrecht. De ophaalbrug in Baambrugge. De kerk in Waverveen. Het oude station in Abcoude.

Boven: Burgemeester Alexander van Grotenhuis van Onstein (1897-1926), 
met witte baard vooraan, met muziekvereniging Concordia.
Collectie Poldermuseum Jan Compier.

Onder: Burgemeester Titus van Grotenhuis van Onstein (1893-1897). 

Plek waar de borden langs de route staan

Foto’s: RHCVV
Ontwerp: Pijl 14 grafisch ontwerp
Kaart: cartographics.nl

9 Een burgemeester met een zonnebril

15 Burgemeester in oorlogstijd

13 Burgemeester als getuige

6 Broers én burgemeesters 
 (1893-1926)

11 Ambtsketen van door inwoners geschonken zilver

Iman Padmos was van 1919 tot 1946 burgemeester 
van Mijdrecht en Wilnis, maar tijdens de Tweede 
Wereldoorlog werd hij in 1943 door de Duitse 
bezetter ontslagen. Dat leidde tot de aanstelling 
van NSB-burgemeester H.J. Doude van Troostwijk. 

In Nederland moesten burgemeesters balanceren 
tussen de eisen van de bezetter en de behoeften van 
de bevolking, waarbij het aftreden vaak resulteerde 
in een NSB-opvolger. Doude van Troostwijk’s instal-
latie, die de gemeenten Mijdrecht en Wilnis samen 
betaalden, kostte ƒ 357,71 blijkt uit bewaard gebleven 
nota’s. Na de bevrijding keerde Iman Padmos kort 
terug als burgemeester tot zijn pensionering op 

1 januari 1946. De Padmosweg in Mijdrecht en Wilnis, 
vernoemd naar hem, benadrukt de invloed die hij op 
de gemeente heeft gehad.

Jacob Verdam was van 1821 tot 1851 burgemeester 
van Mijdrecht en in zijn laatste jaar ook van 
Oudhuizen en Wilnis, gemeenten die in 1857 
samengingen. 

Dit dubbele burgemeesterschap was destijds niet 
ongewoon. Verdam diende in 1817 al als waarnemend 
burgemeester van Wilnis en droeg officiële documen-
ten over aan zijn opvolger A.J. Klaus. 
Buiten zijn burgemeestersrol was Verdam in 1838 
getuige bij het huwelijk van Johannis Kalisvaart en 
Femmetje van der Does in Oudhuizen. Zij was een 
dochter van Jacob van der Does, burgemeester van 
Wilnis en Oudhuizen van 1824 tot 1849. 
In de archieven van het Regionaal Historisch Centrum 
Vecht en Venen (RHCVV) is de oudste afbeelding 
van een burgemeester van de huidige gemeente 
De Ronde Venen van burgemeester Jacob Verdam.

Burgemeester I. Padmos (nr. 1, precies in het midden) met het feestcomité van het 25-jarig regeringsjubileum van koningin Wilhelmina in 1923. 

Scan de QR-code voor de 
burgemeestersroute online.
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De Ronde Venen
De huidige gemeente De Ronde Venen ontstond op 1 januari 2011 door het samengaan van de toenmalige 
gemeente De Ronde Venen en de gemeente Abcoude (waaronder Baambrugge). 
De voormalige gemeente De Ronde Venen is in 1989 ontstaan door het samenvoegen van de gemeenten 
Mijdrecht (waaronder De Hoef en Amstelhoek), Vinkeveen en Waverveen en Wilnis.

< Burgemeester Maarten Divendal bij de presentatie
van de nieuwe ambtsketen. Foto: Henk Butink.

< Nieuwjaarsreceptie in het gemeentehuis
van Abcoude, januari 1987. 

Portretfoto van 
burgemeester I. Padmos.
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IN MEMORIAM: GERT LUIJER

Woensdagavond jl. begon de
Rondeveense gemeenteraad met
de herdenking van het Gert Luijer, 
gemeenteraadslid van Ronde Venen 
Belang. De burgemeester: “Eén van 
de laatste keren dat ik Gert sprak, 
hadden we het erover hoe bijzonder 
het kan lopen als je politiek actief 
wordt. Ik denk dat velen hier blij 
waren dat Gert actief is geworden
in de lokale politiek. Hij had zijn 
maatschappelijke betrokkenheid
op andere manieren kunnen blijven 
invullen. Op latere leeftijd koos hij er 
gelukkig voor ook politieke verant-
woordelijkheid te willen en te durven 
nemen. Bij ons in de gemeente.
Daardoor hebben we een mooi mens 
leren kennen, iemand die met een 
positieve gedrevenheid en oprechte 
belangstelling snel onderdeel van 
ons midden is geworden.
Maandag bereikte ons het trieste 
bericht dat Gert was overleden.
Hij vertelde al een tijdje dat het niet 
lang zou duren, dus geheel onver-
wachts was het niet. Het verdriet
was er niet minder om.
Namens de gemeenteraad, college 
van Burgemeester en Wethouders, 
gri�e en de organisatie van de 
gemeente De Ronde Venen, wens
ik zijn kinderen, familie en vrienden 
veel sterkte bij het verwerken van dit 
verlies”, aldus burgemeester Maarten 
Divendal namens de raad.

“Gert Luijer maakte sinds maart 2022 
deel uit van de gemeenteraad als
lid van de fractie van Ronde Venen 
Belang, tussen juni 2020 en maart 
2022 was hij fractie-assistent. Vanaf 
oktober 2022 was hij fractievoorzitter 
van de tien zetels tellende fractie.
Die functie heeft hij een jaar vervuld. 
In september 2023 moest hij het 
voorzitterschap neerleggen als 
gevolg van zijn ziekte”, zo vervolgde 
de burgemeester.

“Hij was er trots op dat hij na de 
gemeenteraadsverkiezingen in 2022 
kon bijdragen aan het verzilveren 
van de verkiezingswinst en het op 
een goede manier presenteren van 
zijn partij.
Gert liet zich bij de vorming van
een coalitie kennen als een echte 
verbinder die er op uit was bruggen 
te slaan tussen de verschillende 
standpunten. Zowel binnen de te 
vormen coalitie als tussen en met 
álle partijen in de gemeenteraad.
Hij had een druk leven, op zijn werk 
bij het UWV nam hij alsnog de 
leiding op zich van een belangrijk, 
tijdrovend project. Dat ging niet ten 
koste van zijn raadswerk. Hij genoot 
van de contacten en gesprekken
met collega-raadsleden en wist dat 
napraten ná de vergadering een 
onderdeel van een goeie samen-
werking is. Met velen bleef hij deze 
periode in gesprek, waarbij Ernst als 
vicevoorzitter van de raad dat ook 
namens de hele gemeenteraad nog 
wat extra deed.
Ik denk dat heel veel mensen met 
plezier terugdenken aan alle 
gesprekken met Gert: het waren 
beeldende anekdotes én het ging 
over zaken die er toe doen. Gert en
ik waren verrast toen we beseften 
dat we een gemeenschappelijke 
geschiedenis bleken te hebben. Als 
jongens, jonge mannen van pakweg 
16, 17 jaar, kwamen we als leeftijds-
genoten in dezelfde cafés in 
Haarlem. Of we elkaar nog concur-
reerden in wat jongens doen op die 
leeftijd konden we niet meer achter-
halen.

Iedereen heeft zijn eigen geschie-
denis met Gert. De één wat langer of 
korter dan de ander. Wat we allemaal 
gemeenschappelijk hebben, is dat 
Gert op een hele mooie manier
een onderdeel van ons leven is 
geworden. Dat zal nooit verdwijnen, 
dat zal altijd zo blijven.

Hierna sprak de fractievoorzitter van 
de fractie waartoe Gert behoorde, 
Erik de Haan: ”Ik heb Gert leren 
kennen in 2017 toen ik zijn buurman 
werd in Wilnis. Hij woonde er pas
net in de nieuwe wijk De Maricken, 
verhuisd uit Hoofddorp. Hij was 
vanaf het eerste moment belangstel-
lend en gastvrij. Regelmatig zaten 
we bij elkaar buiten of binnen voor 

een praatje. Het was altijd gezellig.
Al gauw ging het ook over de lokale 
politiek en daarin had hij wel inte-
resse. Gert werd lid van Ronde Venen 
Belang en tevens fractieassistent,
dat was een mooie opstap naar het 
raadswerk wat Gert graag wilde 
doen. Sinds de verkiezingen in 2022 
maakte Gert deel uit van de raad en 
was hij tevens mede-onderhandelaar 
in de coalitiebesprekingen. Zijn 
toegankelijkheid en verbindende 
kwaliteiten waren hierbij heel 
behulpzaam. Gert had een groot hart 
voor mens en samenleving, wat blijkt 
uit zijn tomeloze inzet voor diverse 
organisaties, zoals zijn vele jaren 
inzet in het hospice in Hoofddorp en 
later in Wilnis, maar ook zat hij in het 
bestuur van het jaarlijkse festival in 
Hoofddorp, in het het bestuur van 
De Vereniging in Waverveen, waar hij 
in de zomer veel verbleef en natuur-
lijk zijn inzet bij Ronde Venen Belang. 
Hij stond altijd voor je klaar en als 
fractieleider was hij altijd beschik-
baar om de nieuwe raadsleden bij
te staan en miste hij bijna geen 
commissievergadering. Ook voor 
inwoners was hij altijd benaderbaar, 
hij stond midden in de samenleving.
Helaas bleek, nadat bekend werd dat 
Gert ziek was, en hij vol goede moed 
na de operatie het herstelproces 
inging, het toch een onverwacht 
slechte wending kreeg. Hij kon niet 
meer genezen. Gert kon gelukkig
zijn laatste dagen doorbrengen in 
zijn vertrouwde hospice in Wilnis, 
waar hij blij mee was en perfect werd 
verzorgd en waar zijn familie bij hem 
kon zijn.
Ik heb bewondering voor hoe hij zijn 
lot kon accepteren, nog steeds 
genietend van de vele mensen die 
hem kwamen bezoeken en ook tot 
het laatst volgde hij nog de politieke 
vergaderingen en was hij verbonden 
via mail en whatsapp.
Gert was een bijzonder �jn mens, 
met een groot hart voor iedereen, 
sympathiek, optimistisch en 
toegankelijk.
We gaan zijn warme persoonlijkheid 
missen. Gert, je was een vriend voor 
mij en ik wil je danken voor alles wat 
je hebt gedaan en gegeven aan ons.
We wensen Kitty, de kinderen, klein-
kinderen en overige famliie en 
vrienden heel veel sterkte toe met 
het verwerken van dit verlies, maar 
uit ons hart verdwijn je nooit”

Vinkeveen - Wat een feest was het 
vorige week om naar het kasteel van 
Loenersloot te gaan, als afsluiting van 
het thema over ridders en prinsessen. 

De kinderen van groep 1 hadden zich, 
geheel in stijl, prachtig aangekleed als 
prinses of ridder. Bij het kasteel 
werden ze welkom geheten door 

Basisschool Schakel op bezoek 
bij kasteel Loenersloot

begeleiders van het Utrechts land-
schap. Zij hebben de kinderen 
verschillende delen van het kasteel 
laten zien. Allereerst liet de brug-
wachter zien hoe de ophaalbrug 
omhoog en omlaag kon worden 
gedaan. Hierna mochten ze het echte 
kasteel binnen treden. In drie groepen 
hebben ze de keuken, de zolder en de 
kelder bekeken. Ook zijn ze naar 
boven geklommen om boven op de 
toren te staan. Vanaf de toren was de 
kerktoren van Vinkeveen duidelijk te 
zien, helaas hun school niet. Ze 
hebben gehoord dat er in het kasteel 
eerst een barones woonde en dat er 
nu vooral vleermuizen wonen in de 
zolder. In de kelder stonden nog twee 
kanonnen die ze mochten voelen en 
bekijken. Ze wisten al veel over 
kastelen, ridders en prinsessen maar 
het echt zien van het kasteel maakte 
het voor de kinderen helemaal 
compleet. Al met al een geslaagd 
bezoek, ze hebben ervan genoten.

Foto aangeleverd.

Eerste gele kaart voor
Wethouder Maarten van der Greft.
Foto aangeleverd.

Jan Rouwenhorst (CDA): “Ook
wij als raad hebben niet opgelet”.
Foto aangeleverd.

De Ronde Venen - De kosten voor de 
uitvoering van de Jeugdwet zijn fors 
gestegen. Een geschrokken college 
meldde dit in maart aan de gemeente-
raad en gaf zelf aan dat dit laat 
bekend is geworden. Een nadere 
verklaring is zeker nodig, zo stelde het 
college, maar besloot destijds de raad 
al in een vroeg stadium te informeren. 
De �nanciële tegenvaller op de 
gemeentelijke begroting bedraagt 2,7 
miljoen euro. Dat is een overschrijding 
van bijna 30 procent op het bedrag 
dat begroot was.

Gezond en gelukkig
De gemeente heeft de wettelijke 
plicht jongeren met problemen de 
juiste hulp op maat te bieden en het 
opvoedkundig klimaat in gezinnen te 
versterken. Die hulp en ondersteuning 
zouden in een zo vroeg mogelijk 
stadium moeten plaatsvinden. Zo zou 
later veel duurdere, gespecialiseerde 
hulp beperkt kunnen beperken.
Eenvoudig gezegd: bij de Jeugdwet 
staan het gezonde en gelukkige kind 
en gezin centraal. Noodzakelijke hulp 
en ondersteuning zouden laagdrem-
pelig, vroegtijdig en in samenhang 
moeten worden aangeboden. En juist 
bij die aanpak doet zich een grote, 
blijvende en steeds ernstiger 
wordende problematiek voor.
Bij de uitvoering van de Jeugdwet is 
de zogeheten ‘openeinderegeling’
van toepassing. Dat betekent dat 
gemeenten de kosten voor de aange-
vraagde en geboden hulp aan jeug-
digen altijd blijven doorbetalen. Dat 
gebeurt zonder dat gemeenten volle-
dige grip hebben op de vraag naar 
jeugdhulp én de toekenning van de 
noodzakelijk geachte jeugdhulp. Ook 
zonder tussenkomst van de gemeente 
kunnen instanties die hulp als nood-
zakelijk aanmerken. De Jeugdwet 
geldt ook voor jongeren die buiten
de eigen gemeentegrens al dan niet 
gedwongen hulp krijgen. Zo kan 
verblijf en behandeling in een 
jeugdinstelling met zware zorg of in 
een ernstige crisissituatie vele 
honderden euro’s per dag bedragen.  
Nu staat al vast dat een deel van de 
�nanciële tegenvaller wordt verklaard 
door meer toekenningen: van 671 
jeugdigen in 2022 naar 738 in 2023.
In één jaar een stijging van 11 procent! 
Daarnaast zijn de hulpvragen 
complexer en daardoor vaak duurder, 
omdat voor langdurige zwaardere 
hulp- en zorgtrajecten hogere 
tarieven gelden. Door de wachtlijsten 
bij de geestelijke gezondheidszorg
en de druk in gezinssituaties moet 
bovendien extra begeleiding worden 
ingezet.

Raadsvergadering
Vorige week woensdag leidde de 
eerdere bekendmaking van het 

college tot het indienen van een 
‘motie van treurnis’ in de gemeente-
raad. De gemeenteraad gaf daarin 
aan dat eerder genomen maat-
regelen onvoldoende waren uitge-
voerd en dat daarom de kosten-
stijging niet vroegtijdig is opgemerkt. 
Ook werd geconstateerd dat het 
college van B en W het afgelopen jaar 
nagelaten heeft belangrijke ontwik-
kelingen per kwartaal te melden aan 
de raad. Bovendien werd vastgesteld 
dat de wethouder heeft erkend dat
er veel fout is gegaan en het college
“in slaap is gesust”. Opvallend was
het standpunt van de CDA-fractie. 
Fractievoorzitter Jan Rouwenhorst 
uitte bezwaar tegen de eenzijdige 
opstelling van andere fracties, die 
hun kritiek alleen richtten op het 
college. Volgens Rouwenhorst paste 
meer aandacht voor de eigenrol van 
de raad. 

Mattenklopper
“Het gaat hier om zowel brengen
als halen.” Hij stelde dat het college 
overduidelijk te laat informatie heeft 
gebracht. Maar hij verwoordde ook 
dat de raad zelf passief en afwach-
tend is geweest en geen initiatief 
heeft genomen om actief informatie 
op te halen. De tekst van motie gaf 
uiting aan breed gedragen teleurstel-
ling om vervolgens over te gaan “tot 
de orde van de dag”. Dat betekent dat 
er geen politieke gevolgen werden 
verbonden aan de gevoelens van
de raad. Rouwenhorst vond dat het 
college eerder al meer dan duidelijk 
de blik naar zichzelf had gericht. Voor 
hem was dat voldoende. Hij typeerde 
de motie van treurnis als overbodig 
en maakte de vergelijking met het 
uitrukken van een mattenkloppers-
brigade in schoonmaaktijd die het 
college niet zou gaan slaan. 

Eerste gele kaart
Wethouder Van der Greft van RVB 
(Ronde Venen Belang) zag de motie 
van treurnis als “een eerste gele kaart” 
en deed voorkomen alsof hij die 
graag in ontvangst nam namens het 
hele college van burgemeester en 
wethouders. Omdat zelfs de coalitie-
partijen RVB, VVD en D66 de motie 
van treurnis tegen hun eigen college 
indienden, besloot de CDA-fractie
na een toelichtende stemverklaring 
de motie alsnog ook te steunen. 
Raadslid Van Schaick (CDA) bena-
drukte in zijn stemverklaring wel 
duidelijk dat het allereerst gaat om 
jeugdigen, bij wie aangetoond is
dat ze Jeugdhulp nodig hebben.
Het college had eerder al aange-
geven te onderzoeken of de
ingezette beheersmaatregelen wel 
“voldoende zijn ingebed of verscher-
ping nodig is”, zodat in de toekomst 
sprake is van een realistische raming.

“Mattenklopperbrigade op pad”
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De Ronde Venen - Het college van
B & W heeft de termijn overschreden 
bij het beantwoorden van schrifte-
lijke raadsvragen die de CDA-fractie 
heeft gesteld over de aanleg van 
grootschalige zonnevelden in De 
Ronde Venen. Volgens het college 
zou dat komen door ‘extern advies’. 
De totale oppervlakte voor
zonnevelden in De Ronde Venen is
95 hectare op land. Dat geldt voor 
het jaar 2030. Voor de beeldvorming: 
dat is de grootte van ruim 133 voet-
balvelden. In 2050 moet er 150 
hectare aan zonnevelden aangelegd 
zijn. Voor de zomer moet de 
gemeente aan de provincie laten 
weten hoe het met de plannen staat.

Ondemocratische dwang
Zijn de plannen niet ‘hard’ genoeg, 
dan is de komst van hoge wind-
turbines in de gemeente niet uitge-
sloten. Daarover is de provinciale 
bestuurder Huub van Essen
(GroenLinks) heel duidelijk. Hij wil
de bevoegdheid om gemeenten te 
dwingen als er geen zekerheid is dat 
het eerder toegezegde aanbod van 
duurzame energieopwekking wordt 
gehaald. Het is met name Anco Gold-
hoorn, voormalige wethouder voor 
Ronde Venen Belang (RVB), die
krachtige oppositie voert tegen die 
‘ondemocratische dwang’ van het 
provinciebestuur. 
Het is de vraag of er wel zorgvuldig 
uitvoering wordt gegeven aan de 
voorwaarden die de gemeente De 
Ronde Venen zelf heeft vastgelegd
als het om zonnevelden gaat. Is er 
voldoende grip, regie en controle 
door de gemeente op de naleving 
van gestelde voorwaarden? Het gaat 
daarbij om de inpasbaarheid in het 
landschap, de verplichte participatie 
en het draagvlak van inwoners en 
inwoners, de gestelde voorwaarden 
aan de verplichte participatie van 
inwoners en het uitgangspunt dat 
sprake is van ‘minstens 50% lokaal 
eigendom’ en ‘�nanciële participatie’.

Vergevorderd
Op diverse plekken in de gemeente 
voelen inwoners zich ‘overvallen’
door initiatieven van grote bedrijven 
die zonnevelden willen aanleggen.
Er is kritiek op de opstelling van de 
gemeente, die vooral lijkt af te 
wachten en weinig tot geen begrip 
toont voor de zorgen van inwoners. 
“De zonneveldcowboys gaan 
gewiekst te werk en de gemeente 
stelt zich tot nu toe als toeschouwer”, 
zo valt te vernemen bij verontruste 
inwoners die wonen in de buurt van 
locaties waar zonnevelden zouden 
mogen komen.
De gemeente heeft twaalf locaties 
aangewezen die geschikt zouden zijn 
voor de plaatsing van grootschalige 
zonnevelden. In een aantal gevallen 
zou sprake zijn van ‘vergevorderde 
initiatieven’. Dat betekent dat initia-
tiefnemers al langlopend contact 
hebben met de gemeente en al 
concrete afspraken met de grond-
eigenaren zijn gemaakt. Ook maken 
de presentatie van een uitgebreid 
planontwerp aan de gemeente
en verkennend contact met
omwonenden onderdeel uit
van zo’n vergevorderd initiatief.

Geen toezeggingen
O�cieel stelt het college dat het nog 
geen o�cieel standpunt heeft 
bepaald. Dat gebeurt pas nadat er 
een formeel verzoek ligt van een ini-
tiatiefnemer voor een vooroverleg of 
vergunning. “Dit betreft een integrale 
afweging van alle ingediende infor-
matie. Tot die tijd beantwoorden
we vragen van initiatiefnemers ter 
verduidelijking van het beleid.” 
Volgens wethouder Cees Van Uden 
(D66) – in een reactie op de vragen 
van het CDA – zijn alle initiatief-
nemers geïnformeerd over de
procedure en nogmaals gewezen
op het belang van een zorgvuldige 
uit-voering van de participatie. “In 
alle gevallen is sprake geweest van 
informeel overleg waarbij het zonne-

veldenbeleid werd toegelicht. Daarbij 
zijn geen toezeggingen gedaan.”
De CDA-fractie wilde weten hoeveel 
aanvragen voor een vergunning 
inmiddels bij de gemeente zijn 
gedaan en welke daarvan in
behandeling zijn genomen.
Het college: “Er is één concrete 
vergunning aanvraag gedaan, maar 
die aanvraag is nog niet volledig.
De aanvrager is in de gelegenheid 
gesteld om de aanvraag aan te vullen 
en is daarmee bezig. Daarna wordt de 
aanvraag in behandeling genomen.”
Het gaat om een project van het 
bedrijf LC Energy dat een zonneveld 
ontwikkelt in het achterland van 
Bovendijk 12 te Wilnis, vlak bij het 
terrein van de golfbaan. Volgens 
informatie van het bedrijf gaat het 
daar om de aanleg van 39.000 zonne-
panelen op een oppervlakte van
24 hectare.

In nauwe samenhang
In Waverveen wil de Nederlandse tak 
van Noorse staatsbedrijf Statkraft een 
zonneveld van ongeveer 12 hectare 
aanleggen in de directe omgeving 
van de Poeldijk. Op de website van 
Statkraft staat: “We zijn verheugd te 
melden dat we dit project ontwik-
kelen in nauwe samenhang met 
verschillende lokale partijen.”

Aangenomen mag worden dat het 
hier niet gaat om lokale politieke 
partijen. Het is een publiek geheim 
dat de contacten tussen inwoners 
van Waverveen en Statkraft uiterst 
moeizaam verlopen. Statkraft op de 
eigen website: “Aanvullende ideeën 
en wensen van omwonenden (zijn) 
geïntegreerd in een nieuw ontwerp.” 
Volgens omwonenden is het contact 
zeker niet te omschrijven als partici-
patie. Ook over de contacten met de 
gemeente zijn deze inwoners niet te 
spreken. Er worden openlijk twijfels 
geuit over een onpartijdige opstel-
ling van de gemeentelijke 
organisatie.

College beantwoordt CDA-raadsvragen
over zonnevelden buiten termijn

Afwegen niet nodig
De gemeente geeft aan dat het 
nadrukkelijk van belang is dat 
gestuurd wordt op een zorgvuldige 
landschappelijke inpassing, inclusief 
de beheersaspecten daarvan.
Zo moet er voldaan worden aan
18 randvoorwaarden. Het CDA
vroeg het college naar het bestaan 
van een beoordelingsmatrix. Dat zou 
als betrouwbaar afwegingsmodel 
kunnen dienen bij het onderscheid 
tussen de beoordeling ‘voldoende’
of ‘onvoldoende’.
Het college antwoordt: “In het beleid 
zijn duidelijke randvoorwaarden 
opgenomen die concreet genoeg 
zijn om per voorwaarde te kunnen 
beoordelen zonder een aparte of 
extra beoordelingsmatrix. Een 
aanvraag moet aan alle rand-
voorwaarden voldoen. Afwegen
is dus niet nodig.”
“Een ingediende aanvraag voor
een vooroverleg nemen we altijd in 
behandeling. Na bestudering van
de stukken en toelichting van de 
aanvrager nemen we een afge-
wogen standpunt in over het inge-
diende initiatief. Een vooroverleg 
kan vier eindresultaten hebben:
initiatief is haalbaar, initiatief is in 
een aangepaste vorm haalbaar,
initiatief moet nader onderzocht 
worden en initiatief is niet haalbaar. 
Een aanvrager kan aan de hand van 
de uitkomst van het vooroverleg 
kiezen om wel of geen omgevings-
vergunning aan te vragen. Als het 
initiatief niet voldoet aan het beleid 
kan dit worden voorgelegd aan de 
raad voor een bindend raadsadvies.”

Afvinklijstje?
Het CDA wilde van het college weten 
of de verplicht gestelde participatie 
wordt beoordeeld aan de hand van 
een ‘afvinklijstje’. Het college geeft 
als reactie: “Het is belangrijk om 
mensen in de buurt goed te infor-
meren, daarom vraagt de gemeente 
van de initiatiefnemers om om-
wonenden en geïnteresseerden 
goed te informeren en uit te nodigen 
voor participatiebijeenkomsten. Van 
alle participatiebijeenkomsten (denk 

aan de keukentafelgesprekken en 
inwonersbijeenkomsten) worden 
verslagen gemaakt. Door de 
verslagen te vergelijken en de 
verschillende versies van het plan 
wordt duidelijk hoe is omgegaan 
met de inbreng. Daar waar niet 
wordt tegemoetgekomen aan de 
inbreng wordt een duidelijke argu-
mentatie verwacht waarom de wens 
niet is meegenomen. De uitkomst 
van het participatieproces wordt zo 
overzichtelijk aan het college aan-
geboden voor de besluitvorming 
over de vergunningverlening.”
Diverse betrokken inwoners van 
Waverveen hebben al eerder in
de media aangegeven geen enkel 
vertrouwen te hebben in de objecti-
viteit van de verslaglegging over
wat door tijdens de keukentafel-
gesprekken is ingebracht.

Draagvlak is iets anders
Het CDA in de schriftelijke raad-
vragen: “Is het college het eens met 
het uitgangspunt dat voorafgaande 
aan het verlenen van de benodigde 
vergunningen voor de realisatie van 
een zonneveld sprake moet zijn van 
een ‘overtuigend maatschappelijk 
draagvlak’?
Daarop antwoordde het college:
“In het beleid is ‘overtuigend’ geope-
rationaliseerd (d.w.z. met meetbaar 
gemaakte kenmerken, red.) als 
‘minstens 50% lokaal eigendom’ en 
‘�nanciële participatie’. Dit wordt 
door het college gezien als praktisch 
en concreet bewijs van voldoende 
draagvlak in de gemeente De Ronde 
Venen. Overtuigend maatschappelijk 
draagvlak is iets anders dan instem-
ming van de directe buren.”

Het CDA: “Zijn omwonenden, (lokale) 
belangengroepen, initiatiefnemers 
en de raad inmiddels actief op de 
hoogte gesteld van de afwegings-
criteria en de toe te passen 
afweging(en)?”
Het college: “In het beleid is sprake 
van concrete vereisten waaraan 
moet worden voldaan. Het beleid is 
algemeen bekend. Afwegingen zijn 
hierbij niet nodig.”

De Ronde Venen - Alpla Nederland 
B.V. wordt vanaf volgend seizoen de 
nieuwe shirtsponsor van tafeltennis-
vereniging Veenland. Na de afsluiting 
van de voorjaarscompetitie zijn er 
door Alpla nieuwe shirts aangeschaft 
voor alle competitie spelende leden. 
De oude shirts waren hard aan vervan-
ging toe en afgelopen vrijdag konden 
de leden van Veenland de nieuwe 
shirts al uitproberen ter voorbereiding 
op de bekercompetitie.
De voorjaarscompetitie is weer voorbij 
en de Veenland teams hebben dit 
seizoen goed gepresteerd. Het eerste 
team dat gepromoveerd was naar de 
eerste klasse heeft zich weten te hand-
haven. Vooral door een sterk spelende 

Joost eindigde het eerste team met 
één punt boven de degradatiestreep. 
Joost won 15 van de 20 wedstrijden en 
Fabian drie van de 20. Het tweede 
team met Ron en Ton eindigden tradi-
tiegetrouw in de middenmoot van de 
derde klasse. Het seizoen begon heel 
sterk, maar uiteindelijk bleek Elan uit 
Baarn een maatje te groot. Ook het 
derde team eindigden in de midden-
moot van de derde klasse. Het gat 
tussen de nummer 2 en nummer 5
was maar vier punten, maar Yannick
en Martijn wisten zich knap te hand-
haven. Door de afwezigheid van Harry 
in het afgelopen seizoen was het niet 
altijd makkelijk om een opstelling te 
vormen bij het vierde team, maar 

Alpla steekt Veenland
in een nieuw jasje

uiteindelijk eindigden Alexander
en Richard op de tweede plaats op 
slechts één punt achter kampioen 
ZTTV. Het vijfde team met Benjamin en 
Stijn hadden het lastiger in de vijfde 
klasse. Afgelopen competitie werden 
zij nog kampioen in de zesde klasse, 
maar met 18 punten kwamen zij tekort 
om zich te kunnen handhaven in de 
vijfde klasse. Ook het zesde team met 
Wim, Derk en Ron eindigden knap in 
de middenmoot van de zesde klasse, 
vooral omdat jeugdspeler en het 
talent van de vereniging Wim maar 
liefst 15 van
de 16 partijen wist te winnen.
In september zal de najaar competitie 
weer beginnen. In de tussentijd zal 
tafeltennisvereniging Veenland het 
proberen het zo ver mogelijk te 
schoppen in de bekercompetitie.
Die begint dinsdag 30 april al met een 
uitwedstrijd tegen SVO uit De Meern. 
Verder zitten WIK uit Kockengen en 
SVE uit Utrecht ook in de poule. Na de 
poulefase zal er een knock-out fase 
zijn tot de �nales.
Eventuele geïnteresseerden zijn altijd 
welkom een balletje te komen slaan
in De Willisstee. De jeugd (vanaf 8 tot
18 jaar) spelen recreatief op vrijdag-
avond van 19.00 tot 20.00 uur en seni-
oren spelen recreatief en competitie 
op vrijdagavond vanaf 20.00 uur.

De Ronde Venen - Vrijdag 26 april 
werd in Dorpshuis de Willisstee het 
clubkampioenschap van tafeltennis-
vereniging VITAC gespeeld. Er waren 
negen deelnemers: zes competitie-
spelers en drie recreanten. Deze 
laatste zijn onderdeel van een steeds 
groter wordende groep spelers die 
o.l.v. Ellie van Senten met veel plezier 
elke woensdag in De Boei tafel-
tennissen. De drie recreanten 
kwamen in een aantal ronden tegen 
elkaar uit en de eindrangschikking 
na a�oop was: 1. Michel van der Tol,
2. Cees van Diemen, 3. Cees Have-
naar. De zes competitiespelers 
speelden onderling een voorronde 
om te bepalen wie in de A-poule en 
wie in de B-poule het toernooi zou 
vervolgen. Net als vorig jaar werd
die A-poule gevormd door Ellie van 
Senten, Rian van de Most en Danny 

Hilhorst. Zij vormen gedrieën het 
eerste team van VITAC en spelen 
competitie in de eerste klasse van
de afdeling Midden van de NTTB.

Hilhorst clubkampioen VITAC

V.l.n.r. Ellie van Senten, Danny
Hilhorst en Rian van de Most. 
Foto aangeleverd.

Mijdrecht - Op 3 mei is er weer
de maandelijkse Bingo van de Lijn-
kijkers in de kantine van Argon. De 
zaal gaat open om 19.30 uur en de 

eerste ko�e of thee is gratis.
De hoofdprijs deze maand is een 
envelop trekken met € 100,–,
€ 125,–, € 150,– of € 175,–.

Maandelijkse Bingo in de kantine van Argon

Foto aangeleverd.
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IN GESPREK MET ...

Door Peter Pos. 

Mijdrecht - Jacqueline Smit is eige-
naresse van Schoenenspeciaalzaak 
Smit Schoenen in Mijdrecht. Zij is de 
derde generatie die het familiebedrijf 
leidt. Maar wie is de mens achter 
deze ondernemer?
Voor het interview ging ik naar de 
prachtige schoenenwinkel in de 
Dorpstraat 39 in Mijdrecht. Je 
verwacht dan een trotse ondernemer 
die een mooi promotiepraatje maakt 
over haar winkel, maar dit keer liep 
het interview verrassend heel anders. 
Jacqueline gaf een kijkje achter de 
schermen en liet openhartig ook een 
kwetsbare kant zien van ondernemen 
en haarzelf.
Jacqueline ontving mij met een
stralende lach en vrolijke uitstraling. 
Het is enthousiaste, energieke en 
stralende no nonsens vrouw. Je voelt 
je gelijk op je gemak. Ze bood een 
bak ko�e aan en zo zag ik dat achter 
de ruim bemeten winkel dat er een 
gigantisch magazijn vol schoenen en 
laarzen is. Jacqueline gaf aan dat
als je in deze tijd als schoenwinkel 
succesvol wilt zijn, je een enorme 
voorraad moet hebben. Dat is een 

behoorlijke investering concludeerde 
ik. Jacqueline kon dit meer dan 
beamen en gaf aan dat zij haar hele 
voorraad altijd moet voor�nancieren 
en dat is best spannend. Onder-
nemen is niet zo makkelijk als men 
vaak denkt en het is hard werken.
Ik sta hier 50 uur per week en het
is altijd weer een hele klus om alle 
eindjes aan elkaar te knopen. Ik vind 
het heel leuk en het is absoluut mijn 
passie, maar de verantwoordelijkheid 
is groot. Een mooi begin lijkt mij voor 
een interview. 

Een echt familiebedrijf.
Kan je daar iets over vertellen?
Smit Schoenen bestaat al 88 jaar Het 
begint in 1936 met mijn opa die ging 
met klompen en schoenen langs de 
boeren. Zo verkocht hij zijn schoenen 
en daarna de eerste winkel in Breu-
kelen. De tweede generatie waren 
mijn vader en moeder die in 1968 
begonnen en de zaak verder 
uitbouwde en toen was het mijn 
beurt. Wat ik heel mooi vind is dat
de familiegeschiedenis eigenlijk met 
foto’s aan de muur hangt in de 
winkel. Daar ben ik best een beetje 
trots op.

Was jij voorbestemd als opvolger?
Op de kleuterschool zei ik al dat ik bij 
mijn vader in de winkel ging werken. 
Ik wist ook niet beter, want we 
woonden boven de winkel en bij 
wijze van spreken was mijn wieg
een schoenendoos en kreeg ik te eten 
met de schoenlepel. Mijn vader nam 
echter in het begin mijn jongere 
broer altijd mee naar de schoenen-
beurs, want die dacht dat wordt mijn 
opvolger. Zo ging dat ‘van vader op 
zoon’. Mijn broer zag het niet zitten 
om dames van mooie schoentjes te 
voorzien en is uiteindelijk onder-
nemer in de elektrotechniek 
geworden. Dus toen werd het van 
vader op dochter.

Ligt jouw hart speciaal bij 
schoenen?
Eerlijk gezegd maakt het product mij 
niet zoveel uit, maar gaat het mij 
meer om het menselijk contact met 
de klant. Het allerleukste vind ik als
de klant heel blij de deur uitgaat met 
een nieuw paar schoenen. Maar wat 
ik ook heel belangrijk vindt is dat ik 
het bedrijf naar het 100-jarig bestaan 
breng.

Is dat getal 100 belangrijk voor je?
Dat is wel een belangrijk doel voor 
mij. Dit is zo’n mooi familiebedrijf 
waar zo hard is en wordt gewerkt 
stoppen geen optie is. Als ik die
100 jaar haal dan is wat mij betreft
de cirkel rond en valt er waarschijnlijk 
wel een last van mijn schouders. Ik 
heb ook verder geen nageslacht dat 
het kunnen overnemen. Een bekend 
gezegde voor familiebedrijven is
‘De eerste bouwt het op, de tweede 
bouwt het uit en de derde breekt het 
af. Maar ik wil het wel netjes afronden 
en die 100 jaar wil ik wel halen. Ik vind 
dat het bedrijf dat verdient. Daar voel 
ik mij verantwoordelijk voor.

Verantwoordelijkheid is wel
een dingetje voor jou merk ik. 
Klopt dat?

Je raakt een gevoelig punt. Ik heb 
mijn hele leven veel last gehad van 
faalangst. Ik heb lang met mijn vader 
aan mijn zijde gewerkt. Het voelde 
altijd als een wij gevoel en hij is niet 
alleen mijn vader maar ook mijn 
maatje, steun en toeverlaat. In 1997 
werd ik mede-eigenaar en in 2010 
heb ik het �nancieel overgenomen. 
In 2012 gingen we vanuit de Linde-
boom naar deze winkel. Het is alle-
maal goed gelukt, maar heeft ook 
vreselijk veel geld gekost en van mij 
gevraagd. Ook heb ik altijd bestuurs-
functies gehad in de winkeliersver-
enigingen. Niet dat ik het nou zo leuk 
vond, maar voelde mij daar ook weer 
verantwoordelijk voor. Zo voel ik me 
voor heel veel dingen verantwoorde-
lijk. De winkel, het personeel, mijn 
ouders, etc. En ik vergat mijn eigen 
geluk een beetje. Dat resulteerde
erin dat ik in een depressie kwam.

Dus achter die buitenkant van die 
vrolijke gezellige Jacqueline ging 
iets schuil?
Ja, ik zat er even helemaal doorheen. 
Liever kwam ik mijn bed niet uit, 
maar door mijn verantwoordelijk-
heidsgevoel ging ik gewoon verder. 
En ik hield dat voor mezelf en praatte 
daar liever met niemand over. Maar 
dat gaat je natuurlijk niet helpen.
Ik nam een belangrijke stap die mij 
enorm heeft geholpen en ben met 
een psycholoog gaan praten. Ik durf 
wel te zeggen dat dit één van de 
belangrijkste beslissingen in mijn 
leven is geweest en het heeft mijn 
leven veranderd. Ik zit nu eindelijk 
lekker in mijn vel. Ik ben heel anders 
naar mijn zelf gaan kijken en heb nu 
ook veel minder angsten. Ik kan
heel gelukkig zijn met hele simpele 
dingen en als het zonnetje schijnt en 
ik zit op mijn balkonnetje geniet ik 
van het leven. Lekker wandelen en
de vogeltjes horen �uiten geeft mij 
voldoening en energie. Gewoon 
soms even helemaal niets vind ik 
heerlijk.

Ga je die 100 jaar volmaken? 
Natuurlijk voel ik mij nog verantwoor-
delijk. Het is ook zeker niet makkelijk, 
want de coronatijd heeft natuurlijk 
wel pijn gedaan en alle reserves zijn 
wel opgegaan dus als het nu mis gaat 
dan gaat het ook echt mis. Dus of die 
100 jaar gaat lukken is geen garantie, 
maar ik ga er wel voor de volle 100% 
voor. En als dat moment er is dan
zal het voor mij voelen alsof ik de 
Europacup heb gewonnen.

Over voetbal gesproken, jij lijkt mij 
wel een voetbalvrouw. Klopt dat?
Vroeger ging ik met mijn vriendin 
naar Ajax kijken en Johan Cruij� 
kwam bij ons zijn schoenen kopen 
toen hij in Vinkeveen woonde. Ik heb 
een rood-wit Ajaxhart. Maar zullen
we het maar weer over iets anders 
hebben voor ik weer in een depressie 
raak, want van Ajax word ik momen-
teel niet blij. 

Wil je nog iets kwijt aan de mensen 
in De Ronde Venen?
Ik hoop dat ik door dit interview heb 
laten zien wie ik echt ben en dat het 
soms goed is om je kwetsbaar op te 
stellen en hulp te durven vragen. En 
natuurlijk zou ik het geweldig vinden 
als we over 12 jaar nog steeds een 
mooie dorpskern in Mijdrecht 
hebben met een bruisende gezellige 
winkelstraat en de 100-jarige Smit 
Schoenen daar onderdeel van is. 
Maar de inwoners moeten wel 
bese�en dat we dat samen moeten 
doen en dat betekent dat het ook 
een kwestie is van gunnen. Natuurlijk 
kan je het op internet kopen, maar 
besef dan wel dat er dan onder-
nemers zijn die het �nancieel niet 
meer redden en de winkelstraten 
leeg worden en de gezelligheid in 
het dorp verdwijnt. Ik denk zelfs
dat dit dan een domino-e�ect zal 
hebben en het verenigingsleven de 
steun van sponsoring van de lokale 
ondernemers ook zal gaan missen. 
Dus koop lokaal!

Jacqueline Smit van 
Schoenenspeciaalzaak Smit Schoenen

Mijdrecht - TTC de Merel is een �ets-
club waarbij veiligheid en gezellig-
heid hoog in het vaandel staan. Op 
drie dagen in de week worden er in 
het �etsseizoen (maart t/m oktober) 
clubritten verreden. Woensdag-
avond, donderdag- en zondag-
morgen kun je ons zien �etsen in de 
blauw/gele clubtenues. Tijdens het 
winterseizoen (november t/m 
februari) is er een aangepast �ets-
programma op de zondag- en 
donderdagmorgen. Onder leiding 
van ervaren wegkapiteins zijn de 
tochten, afhankelijk van het weer,
60 tot 100 km lang. De deelnemers 
worden verdeeld over verschillende 

groepen, afhankelijk van snelheid en 
conditie.

Fietsclub
TTC de Merel is een �etsclub waar
op recreatief niveau wordt ge�etst.
Het �etsen in groepsverband biedt 
een aantal voordelen: het is goed 
voor de sociale contacten, �etsen
in een groep kost minder energie
en het motto is: samen uit, samen 
thuis. Bij pech of ander oponthoud 
word je niet alleen achtergelaten!

5 mei Open Dag
Wij organiseren op 5 mei a.s. weer 
een Open Dag waaraan iedereen met 

TTC de Merel Open dag op 5 mei

een race�ets vanaf 18 jaar kan deel-
nemen, ongeacht of je wel of niet lid 
bent van de club. Het dragen van een 
�etshelm is verplicht!
Tijdens de Open Dag-toer wordt er 
ge�etst met twee of drie snelheids-
groepen; de langzaamste groep �etst 
met een kruissnelheid van ongeveer 
24 km/u; de snelste rond de 30 km/u; 
voor elk wat wils! De ritafstanden 
variëren van minimaal 50 tot maxi-
maal 55 km. Elke groep heeft een z.g. 
voorrijder/wegkapitein, die de route 
en snelheid bepaalt en over de veilig-
heid waakt.
Belangstelling om mee te �etsen? 
Tijd van verzamelen is 08.30 uur.
De vertrektijd van de rit is om 09.00 
uur. Vooraf aanmelden om deel te 
nemen aan de Open Dag-toer is
niet nodig; dit kan op de dag zelf.
Uiteraard staat er ko�e/thee/o.i.d. 
voor je klaar! Na a�oop is er gelegen-
heid om een drankje te nuttigen op 
kosten van De Merel.
Nog meer informatie is te vinden
op www.ttcdemerel.nl onder evene-
menten/open dag. Daar kun je je ook 
als nieuw lid aanmelden, met de 
voordelen hiervan, die op de website 
duidelijk worden vermeld.
De verzamel- en startlocatie is: 
Zwembad / Veenweidebad /
Optisport, Ontspanningsweg 1,
3641 SV Mijdrecht.

Nieuwe hardloopcursussen bij AKU
Foto aangeleverd.

Foto aangeleverd.

Uithoorn - In de week van 11 mei 
starten er drie nieuwe hardloop-
cursussen bij Atletiek Klub Uithoorn 
(AKU). Ontworpen om eenieder te 
helpen zijn of haar loopdoelen te 
realiseren. Van absolute beginner
die van de bank wil afkomen voor
de eerste kilometers tot de prestatie-
loper die een nieuw persoonlijk 
record nastreeft, voor iedere loper 
start er bij AKU een passend 
programma!
De nieuwe cursussen zijn zo 
ontworpen dat iedereen op
1 augustus verantwoord mee zou
kunnen doen aan de 4 of 10 kilo-
meter tijdens de 36e Kooyman 
Polderloop tijdens de feestweek

In De Kwakel. Dat hoeft natuurlijk 
niet, maar ervaring leert dat een 
concreet loopdoel altijd wel
een goede stok achter de deur is!
En als dat doel puur is starten met 
hardlopen zonder evenement is
dat ook prima.
De cursussen zijn voor leden van 
AKU en ouders van jeugdleden 
gratis. Voor niet leden zijn de kosten 
eenmalig € 65,– waarbij voor de 
nieuwkomers het startbewijs voor de 
Polderloop De Kwakel isinbegrepen. 
Aanmelding voor alle clinics:
via email naar rene.noorbergen@
gmail.com / telefoon 06 - 5585 8584.
Meer informatie omtrent AKU:
kijk op www.aku-uithoorn.nl.
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Foto aangeleverd.
Foto:  Stephanie Bestebreur.

Regio - Als gulle gift heeft Ename 
Uitvaartzorg, bekend om zijn waar-
dige en liefdevolle benadering
van uitvaartzorg, een koelplaat 
geschonken aan het Johannes Hospi-
tium De Ronde Venen. De overhandi-
ging vond plaats op 24 april in
het Johannes Hospitium in Wilnis, 
waarbij Herman Korenwinder en Bart 
Eenennaam van Ename Uitvaartzorg 
het waardevolle geschenk overhan-
digden aan Mits Winnik, de alge-
meen coördinator van het hospitium. 
Deze mooie actie zal het hospitium 
helpen om nog betere laatste zorg te 

bieden aan zijn bewoners. De koel-
plaat is van groot belang voor het 
waarborgen van de waardigheid van 
overledenen. Er werd gesproken over 
een prettige samenwerking tussen 
de twee instellingen, waarbij het
�jn is om de partners in de regio 
goed te kunnen vinden en in de 
toekomst zelfs een dag met elkaar 
mee te lopen. 
Met deze gulle schenking versterkt 
Ename Uitvaartzorg niet alleen de 
banden met het Johannes Hospitium 
De Ronde Venen, maar draagt het 
ook bij aan onze goede nazorg.

Ename Uitvaartzorg schenkt 
koelplaat aan Johannes Hospitium

NATUUR DICHT BIJ HUIS

Elke veertien dagen vindt u hier 
een column van IVN, afdeling
De Ronde Venen & Uithoorn.
IVN richt zich op natuureducatie.
Voor meer informatie kijk op
onze website www.ivn-drvu.nl.

Hoezo wijst de wulp 
naar zijn gulp?!

‘Een wulp wijst naar zijn gulp,’ hoorde 
ik laatst weer. Het ging over mij.
Dat ezelsbruggetje schijnen mensen 
nodig te hebben om me te onder-
scheiden van de kluut. Persoonlijk 
vind ik dat nogal beledigend, want 
hoe kun je mij als wulpse wulp nou 
verwarren met zo’n su�e kluut? En 
het bruggetje klopt ook niet, want ik 

draag niet eens een broek! Haha! De 
kluut lijkt sowieso niet op me, die is 
zwart-wit en mijn verenkleed kent 
vele subtiele tinten bruin, oker, beige, 
noem maar op. Daarnaast zijn wij 
wulpen veel groter, we zijn zelfs de 
grootste steltloper alhier en bezitten 
ook nog eens de langste snavel. Die 

van mijn vrouw is trouwens nog 
langer dan die van mij, en dat wil ze 
graag weten ook! Maar dit terzijde. 
Met die uiterst gevoelige snavel 
kunnen we ver de bodem in om 
voedsel te zoeken en dat ie omlaag 
gebogen is komt goed van pas om 
wormen uit de grond te halen. Veel 

praktischer dan zo’n rechte snavel. 
Trek die pieren maar eens met zo’n 
spits ding loodrecht de grond uit!
Ik moet altijd lachen als ik zulke stelt-
lopers zie hannesen, ze moeten zich 
schrap zetten en dan helemaal 
uitrekken! Ook ’s winters zijn we met 
onze lange kromme snavel in het 
voordeel. Eetbare beestjes kruipen 
dan diep de bodem in en als er zo’n 
rechtsnavelige aan komt stappen, 
voelen of horen ze dat en kruipen
ze nog dieper weg, zodat die er niet 
meer bij kan. Onze snavel gaat zover 
voor ons uit dat we ze al hebben 
doorgeslikt voor ze “Hee, een wulp!” 
hebben kunnen denken. Tja, en dan 
die kluten met hun omhoogwijzende 
spriet! Veel meer dan in het water 
maaien om daar ongewerveld grut, 

garnaaltjes en insecten uit te zeven 
kunnen ze er volgens mij niet mee. 
Maar dat vinden ze waarschijnlijk 
genoeg. Wij wulpen kunnen onder 
stenen zoeken, halen moeiteloos 
mossels de grond uit. Kluten moeten 
op hun kop gaan staan om hun 
snavel de grond in te krijgen, haha! 
Nou, is dat allemaal echt zo moeilijk 
om te onthouden? Hebben niet 
alleen ezels bruggetjes nodig?
Maar vooruit dan, beste mensen, als 
dat de enige manier is om ons niet
te verwarren: ik ben een wulp en wijs 
met mijn snavel in de richting van 
mijn denkbeeldige gulp. En de kluut? 
Die heeft een omhoog gebogen �uut!
Jaap Kranenborg

Regio - Het college van Amsterdam 
publiceert eind mei Plan Wind 
Amsterdam en PlanMER. Amsterdam 
schrapt dan zoekgebieden en wijst 
andere zoekgebieden juist aan als 
meest geschikte gebieden om wind-
turbines te plaatsen. Vlak bij het 
Geingebied kunnen dat het voor-
keurszoekgebied bij Gaasperplas - 
Waterzuiveringsterrein - Gein en het 
voorkeurszoekgebied bij Golfterrein 
- Holendrecht zijn.

Zienswijzen indienen
Na publicatie van eventuele aanwij-
zing van deze gebieden kunnen je 
zes weken zienswijzen indienen, de 
pers opzoeken en inspreken. De raad 
beslist in de herfst of ze het college 
volgt in een eventuele aanwijzing
en die kan daarmee dan de�nitief 
worden. Daarmee zou Amsterdam
de gebieden vrijgeven voor initiatief-

nemers, die in de gebieden dan 
participatierondes aangaan.

Groot bezwaar
Gemeente de Ronde Venen heeft
al in grote meerderheid de motie 
onderschreven dat ze geen wind-
turbines in de eigen gemeente wil, 
en ook niet in Amsterdam direct aan 
haar grenzen. Amsterdam trok zich al 
eerder, in november 2023, niets aan 
van de buurgemeente Oostzaan, die 
groot bezwaar heeft tegen Amster-
damse turbines aan de Noorder - 
IJplas omdat ze daar woningbouw 
wil. Die strijd is nog gaande.

Nu gaat Amsterdam beslissingen 
nemen over de andere zoek-
gebieden, en zal mogelijk ook aan 
haar Zuidkant de grenzen opzoeken. 
Gemeenteraden en colleges:
zet u schrap!

Bewoners Uithoorn en
De Ronde Venen opgelet!

Regio - Op de Landelijke bijeen-
komst dierenhulpverlening heeft 
Miriam Bosman van Dierenambu-
lance Ronde Venen de DierenLot 

Eremedaille in ontvangst genomen 
voor haar verdienste in dierenwelzijn. 
Zij ontdekte met haar team dat 
vogelgriep was vast te stellen met 

Miriam Bosman ontvangt 
Eremedaille van dierenwelzijn

menselijke in�uenza sneltesten. 
Wageningen University heeft nader 
onderzoek gedaan en geconclu-
deerd dat met haar ontdekking een 
belangrijke stap is gezet naar een 
test die een snelle indicatie kan 
geven of een levende vogel vogel-
griep heeft of niet. De NVWA start 
binnenkort in de pluimveehouderij 
met een pilot waarbij deze mense-
lijke in�uenza sneltesten worden 
gebruikt om vogelgriep vast te 
stellen. Dit kan heel veel tijd en 
kosten schelen en het leven van
veel vogels redden. Deze ontdekking 
kan echt een enorme doorbraak 
betekenen en daarmee duizenden 
zo niet honderdduizenden dieren 
het leven redden, in Nederland en 
wellicht zelfs wereldwijd. 
Dit was pas de tweede keer dat
de DierenLot Eremedaille werd 
uitgereikt. De eerste eremedaille 
werd in 2020 uitgereikt aan Ferry
van der Kaaij.

Regio - Er is een nieuwe en informa-
tieve �etsroute bij gekomen in deze 
regio: de Burgemeestersroute. De 
route voert langs alle dorpen van 
gemeente De Ronde Venen en 
onderweg komen �etsers panelen 
tegen met daarop informatieve 
verhalen over burgemeesters van de 
gemeenten waaruit De Ronde Venen 
is ontstaan. Woensdag 24 april is de 
route o�cieel in gebruik genomen. 
Dat gebeurde door een paneel te 
onthullen op het Raadhuisplein in 
Mijdrecht, dit is zowel het start- als 
eindpunt van de route. De kinder-
burgemeesters en oud-burgemeester 

Boogaard waren aanwezig bij de 
onthulling.
Op het paneel op het Raadhuisplein 
staan alle burgemeesters van
De Ronde Venen en de gemeenten 
waaruit De Ronde Venen is ontstaan. 
In totaal zijn sinds het begin van
de 19e eeuw circa 60 burgemeesters 
actief geweest. Het idee voor de route 
ontstond in 2023, de gemeente zocht 
toen een passend cadeau bij de 
herbenoeming van Maarten Divendal 
als burgemeester. Hij is een fervent 
�etser, zowel in de gemeente als daar-
buiten en een liefhebber van de lokale 
historie. Beide zaken combinerend 

Regio is nieuwe fietsroute 
rijker: de Burgemeestersroute 

ontstond het idee voor de Burge-
meestersroute. De route is in nauwe 
samenwerking met het Regionaal 
Historisch Centrum Vecht en Venen 
(RHCVV) gerealiseerd en ontwikkeld.
Verspreid over 15 plaatsen langs de 
route staan panelen met daarop
informatie over gebeurtenissen en 
verhalen van burgemeesters. Zo valt 
onderweg onder andere te lezen over 
de twee broers Van Grotenhuis van 
Onstein die eind 19e en begin 20e 
eeuw achter elkaar burgemeester 
waren in Vinkeveen. In Amstelhoek 
staat een bord dat verhaalt over 
burgemeester Fernhout en zijn 
bemoeienis met de prijs van petro-
leum tijdens de Eerste Wereldoorlog. 
In Abcoude staat een paneel met 
informatie over de eerste vrouwelijke 
burgemeester in De Ronde Venen, 
Annette van der Most en in Wilnis 
komt de �etser informatie tegen
over Iman Padmos, die zowel voor
als na de Tweede Wereldoorlog 
burgemeester was.
Op de gemeentelijke website (www.
derondevenen.nl/burgemeesters
route) is meer informatie te vinden 
over de Burgemeestersroute en staan 
een aantal historische foto’s die ook 
op de panelen te zien zijn. Ook is hier 
een handige routebeschrijving in gpx-
formaat, in kml-formaat of als PDF te 
downloaden en is de route te 
bekijken in Google Maps. Fietsers 
hebben op deze manier alle infor-
matie bij de hand om optimaal te 
genieten van deze historische tocht.

V.l.n.r.: Oud-burgemeester van Wilnis en De Ronde Venen Dick Boogaard, de 
kinderburgemeesters Myrthe van Oostrom en Bastiaan Andriessen en burgemeester 
Maarten Divendal onthullen het paneel op het Raadhuisplein dat zowel het 
startpunt als het eindpunt is van de Burgemeestersroute.  Foto aangeleverd.
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De Ronde Venen - Afgelopen 
zaterdag werd er in de Willisstee het 
jaarlijkse clubkampioenschap van 
Veenland gymnastiek gehouden. 100 
enthousiaste turnsters en turners 
hadden heel goed geoefend de afge-
lopen weken. De meisjes turnden op 
brug ongelijk, vloer, balk en sprong 
en de jongens deden rek, vloer, 

sprong en brug gelijk. Iedereen deed 
ongelofelijk zijn best en bij de prijs-
uitreiking kreeg iedereen een 
diploma en natuurlijk een medaille. 
Bij de meisjes recreatie werd Livv de 
Kuijer clubkampioen, bij de jongens 
voor de tweede keer Skyler Smit en 
bij de meisjes selectie eindigen Rosa 
v Hoo� en voor de tweede keer 

Clubkampioenen Veenland gym
Foto: aangeleverd.

Foto: aangeleverd.

Foto: aangeleverd.

Myrthe Landwaart gelijk dus 2 club-
kampioenen. Antoinette Schaap-
huizen in het zonnetje gezet omdat 
zij al 25 jaar assisteert bij de lessen en 
op wedstrijden jureert. Daarnaast is 
haar man al 22 jaar sponsor van de 
selectie en van de clubkampioen-
schappen. Zij kreeg een heel mooi 
beeld voor in de tuin.

Uitslagen
Jongens 1e Skyler, Hudaifa, 2e Tobias 
en Sander, 3e Dean. Maandag meisjes 
recreatie 1e: Lynn, Nova, Savannah, 2e 
Erva, Mia, Cato. 3e Ave, Julia, Noa. 
Dinsdag 1e uur recreatie: 1e Livv, Celie, 
Sophie, Isabel Charlie. 2e: Sanne, Neve, 
Lieke, Jaydee en Mandy 3e: Silvie, Elize, 
Ivy-Joy, Yaela en Julie. Dinsdag 2e uur 
recreatie: 1e Janneke, Diana, Jaimy, Tifa. 
2e Sara, Lynn, Jessy, Anna. 3e Romy, 
Thiphaine, Luyba, Maartje. Selectie: 
1e Rosa , Myrthe, Helena, Kimberly, Ilse 
2e Chloe, Vera, Danique, Izzy, Isabel 
3e So�e, Zjoske, Jadey, Sterre , Sienna.

Vinkeveen - Afgelopen weekend 
werd in Café de Merel te Vinkeveen 
de strijdt aangegaan wie er als 
winnaar van het Regionaal drieban-
dentoernooi van biljartclub De 
Merel/Café de Merel van de tafel met 
het groene laken met de meeste 
punten en de hoofdprijs, een tv of 
een prijs naar keuze, naar huis zal 
gaan. Na de zaterdag stond 1 man 
aan de leiding nl. Frank van Schaik, 
Rick Honing met 6 punten uit 4 
wedstrijden, Cees Rietveld derde en 
als vierde Emiel Jagroep samen met 
Maarten Dulmus met 4 punten uit 4 
wedstrijden dan Patrick van der Meer 
met 3 punten, Erik Spiering met 2 
punten en favoriet Ton Lijesen met 1 
punt. Dus nog van alles mogelijk op 
de zondag. Na de laatste wedstrijd 
was de stand als volgt. De laatste 
plaats was voor Patrick van der Meer 
met 4 punten alles mislukte deze 
dagen bij Patrick 7de werd Emiel 
Jagroep ook met 4 punten, 6e en niet 
goed gespeeld Maarten Dulmus 5de 
met 6 punten Erik Spiering die dus 
niet in de gewenste vorm was om de 
titel te pakken , vierde met 7 punten 
werd Ton Lijesen die een uitstekende 
tweede dag kende , als prima derde 
de 89 jarige Cees Rietveld met 8 
punten , als tweede Rick Honing met 
10 punten die zijn inhaal race te laat 
inzette om Frank van Schaik van de 
eerste plaats af te houden, Frank van 
Schaik die dus met 12 punten de 
beste was door maar een partij te 
verliezen en de titel 2024 te winnen . 

Beste
Al met al was Frank dus de allerbeste 
van het toernooi van Biljartclub De 
Merel van het jaar 2024,een enkele 
partij verloren en over het hele toer-
nooi een moyenne gespeeld te 
hebben van 0,662.De kortste partij in 
het toernooi nl12 caramboles in 6 
beurten was van Maarten Dulmus, de 
hoogste serie was van Frank van 
Schaik nl.7 caramboles van zijn 13 
(0.520 moyenne) te maken caram-
boles. De prijzen waren dit jaar weer 

grandioos , dankzij de sponsoring 
van Restaurant De Haven Herenweg 
276 3645 DX Vinkeveen .Na een 
woord van dank aan iedereen die 
een steentje aan dit toernooi heeft 
bijgedragen werden de prijzen uitge-
reikt door Dorus van der Meer van 
Cafè Biljart de Merel . Zonder spon-
sors is het toch lastig een dergelijk 
groot toernooi te organiseren, onze 
hartelijke dank daarvoor, Biljartclub 
café de Merel kunnen terugkijken op 
een prima georganiseerd toernooi. 
Jan Eijsker en Dorus van der Meer 
waren de grote organisatoren achter 
dit gebeuren, dit is aan hen wel 
toevertrouwd en een goede moti-
vatie om in 2025 opnieuw het toer-
nooi te organiseren. Belangstelling 
voor biljarten zowel dames en heren 
op de woensdag avond B.J.C. De 
Merel neem contact op met café 
Biljart De Merel Arkenpark MUR no 
43 te Vinkeveen tel. 0297-263562 of 
email demereldorus3@gmail.com wij 
kunnen nog enkele spelers en/of 
speelsters gebruiken voor zowel de 
interne competitie als de ronde 
venen competitie.

Frank van Schaik driebandenkoning 
bij biljart-toernooi

De Ronde Venen - De voorjaarscom-
petitie biljarten in De Ronde Venen 
nadert de ontknoping en de spanning 
is om te snijden. Koploper De Merel/
Richard’s BV 3 heeft nog maar 1 
wedstrijd te spelen, terwijl Bar Adelhof 
1 en Bar Adelhof 2 er beide nog 2 te 
gaan hebben. De koploper liep enigs-
zins averij op door ‘slechts’ met 37-35 te 
winnen van DenB Diensten/De 
Springbok. Bar Adelhof 1 mengt zich 
juist weer in de titelstrijd door het 
maximum van 48 punten te scoren 
tegen De Kromme Mijdrecht 1. Bar 
Adelhof 2 was afgelopen week vrij en 
kon alleen toekijken. De Biljart-
vrienden/Stieva/Smit Fietsen kroop 
ook dichterbij door een 44-27 overwin-
ning tegen De Kromme Mijdrecht 3 en 
heeft nog een theoretische kans. Op 
basis van het gemiddeld aantal 
wedstrijdpunten heeft Bar Adelhof 2 
net aan een streepje voor. Indien zij 
deze titel pakken zijn ze meteen ook 
Algemeen Kampioen. Wint elk ander 

team dan volgen er nog (kruis)�nales. 
De gevleugelde uitspraak ‘in april moet 
je in vorm zijn want dan worden de 
prijzen verdeeld’ lijkt ook hier van 
toepassing. Er werden namelijk relatief 
veel korte partijen gespeeld. Onder de 
25 beurten is al prima, onder de 20 
beurten is uitstekend te noemen. 
Buiten de verderop aangegeven 
kortste partijen verdienen de volgende 
spelers ook een pluim: Jeroen van Rijn 
(De Merel/Richard’s BV 3, 24b), Jan de 
Jong (Springbok 1, 23b), Vincent Roele-
veld (Bar Adelhof 3, 22b), Ed Spitteler 
(De Biljartvrienden, 21b), Cees de Jong 
(Springbok 2/Feka, 20b), Frans Versteeg 
(De Kromme Mijdrecht 2, 19b), Dorus 
v/d Meer (De Merel/Richard’s BV 3, 18b) 
en tot slot Joep Pothuizen (Veenland/
Liquid Rubber, 17b).

Kortste partijen
Vorige week was het vader en zoon van 
Kolck die in de spotlights stonden, 
deze keer waren het vader en zoon 

Driehuis van team Cens die op dreef 
waren. Zoon Desmond speelde een 
puike partij die binnen 18 beurten 
beeindigd was. Vader Evert (foto) wist 
dat zelfs nog te verbeteren door in 16 
beurten klaar te zijn, de kortste partij 
van de week die hij deelt met Jos 
Vermeij van De Kromme Mijdrecht 2. 
Desondanks verloor Cens met 1 
wedstrijdpunt (35-36) van De Merel/
Richard’s BV 2 door winst van Piet Best 
en Roos Aarsman.

Ongekend spannende 
biljartcompetitie

CSW haalt uit tegen Alphia
Wilnis - Op eigen veld boekte CSW 
zaterdag een riante overwinning op 
Alphia en steeg zodoende naar de 
zevende plaats op de ranglijst. Na 
een ruststand van 1-0 barste de 
wedstrijd na rust helemaal los en 
stond er na negentig minuten spelen 
een 5-0 stand op het scorebord. CSW 
begon lekker agressief tegen een 
technisch vaardig Alphia. CSW kon 
echter in de beginfase nauwelijks 
gevaarlijk worden en het was Alphia 
dat na een kwartier spelen een 
enorme kans op een voorsprong liet 
liggen. De bal werd vanaf de achter-
lijn teruggetrokken en vrij voor het 
doel wist de spits de bal naast het 
doel te werken. Daarna wederom een 
gevaarlijk moment voor Alphia toen 
de rechtsbuiten de bal maar net 
naast het doel krulde. CSW kwam 
nogmaals goed weg na een hachelijk 
moment voor het doel van Rahim 
Gok maar uiteindelijk kwam de bal in 
de handen van de doelman. Na een 
half uur spelen kwam CSW plots aan 
de leiding. Stijn Molenaar bezorgde 
de bal bij de opkomende Elroy Baas 
die met een lage voorzet Lars Wille 
bediende die vervolgens bal in het 
lege doel tikte. Tot aan de rust waren 

beide ploegen in evenwicht en kon 
CSW met een voorsprong gaan 
rusten.

Dubbel
Na 5 minuten spelen in de tweede 
helft verdubbelde CSW de score. 
Baas bracht de bal uit een vrije trap 
bij de tweede paal en het was Emma-
nuel Emma’s die de 2-0 kon binnen-
koppen. CSW kwam steeds beter in 
de wedstrijd en vocht voor elke 
meter waardoor Alphia nauwelijks 
meer iets wist te creëren. Na een 
foutje van een verdediger van Alphia 
kon Wille vrij op de doelman a�open 
die hij daarna eenvoudig omspeelde 
en zo de 3-0 liet aantekenen. De koek 
was nog niet op deze middag want 
na een prima aanval kwam Molenaar 
op rechts in balbezit en met een 
prima lage voorzet kwam de bal bij 
Wesley Dam die eerder was dan de 
doelman en de 4-0 binnenschoot. De 
eindstand van 5-0 werd bepaald 
door Tijn Mager die een voorzet van 
wederom Baas binnen wist te 
knikken. Een prima resultaat voor het 
keihard gewerkte CSW dat weer even 
lucht krijgt in strijd om de onderste 
plaatsen.

Mijdrecht - TTC de Merel is een �ets-
club waarbij veiligheid en gezellig-
heid hoog in het vaandel staan. Op 
drie dagen in de week worden er in 
het �etsseizoen (maart t/m oktober) 
clubritten verreden. Woensdagavond, 
donderdag- en zondagmorgen kun je 
ons zien �etsen in de blauw/gele 
clubtenues. Tijdens het winterseizoen 
(november t/m februari) is er een 
aangepast �etsprogramma op de 
zondag- en donderdagmorgen. 
Onder leiding van ervaren wegkapi-
teins zijn de tochten, afhankelijk van 
het weer, 60 tot 100 km lang. De deel-
nemers worden verdeeld over 
verschillende groepen, afhankelijk 
van snelheid en conditie. TTC de 
Merel is een �etsclub waar op recrea-
tief niveau wordt ge�etst. Het �etsen 
in groepsverband biedt een aantal 
voordelen: het is goed voor de sociale 
contacten, �etsen in een groep kost 
minder energie en het motto is: 
samen uit, samen thuis. Bij pech of 
ander oponthoud wordt je niet alleen 
achter gelaten. Wij organiseren op 5 
mei a.s. weer een open dag waaraan 
iedereen met een race�ets vanaf 18 
jaar kan deelnemen, ongeacht of je 
wel of niet lid bent van de club. Het 

dragen van een �etshelm is verplicht. 
Tijdens de open-dag-toer wordt er 
ge�etst met 2 of 3 snelheidsgroepen; 
de langzaamste groep �etst met een 
kruissnelheid van ongeveer 24 km/u; 
de snelste rond de 30 km/u; voor elk 
wat wils! De ritafstanden variëren van 
minimaal 50 tot maximaal 65 km. Elke 
groep heeft een z.g. voorrijder/
wegkapitein, die de route en snelheid 
bepaalt en over de veiligheid waakt. 
Belangstelling om mee te �etsen? Tijd 
van verzamelen is 08.30 uur. De 
vertrektijd van de rit is om 09.00 uur. 
Vooraf aanmelden om deel te nemen 
aan de open-dag-toer is niet nodig; 
dit kan op de dag zelf. Uiteraard staat 
er ko�e/thee/o.i.d. voor je klaar ! Na 
a�oop is er gelegenheid om een 
drankje te nuttigen op kosten van de 
Merel. Nog meer informatie is te 
vinden op www.ttcdemerel.nl onder 
evenementen/open dag. Daar kun je 
je ook als nieuw lid aanmelden, met 
de voordelen hiervan, die op de 
webside duidelijk worden vermeld. 
De verzamel- en startlocatie is: 
Zwembad Veenweidebad/Optisport, 
Ontspanningsweg 1, 3641 SV Mijd-
recht. Graag tot ziens op zondag 05 
mei a.s.

TTC de Merel open dag op 05 mei Bridge Vereniging 
Mijdrecht
Mijdrecht - Maandag 15 april is de 
derde ronde gespeeld. Na verras-
sende spellen is de uitslag: 1. Ineke 
& John van Diemen 59,38%, 2. Nel & 
Hans Leeuwerik 58,59% en 3. Eric & 
Joke Schiphorst 58,33%. Een prima 
spel werd op het groene laken 
gelegd door paar Van der Does met 
3sans met 3 ups, de overige paren 
hadden maximaal 1up. Donderdag 
18 april werd de derde ronde 
gespeeld. Veel verzuchtingen over 
verdeling van de kaarten. Dus: ploe-
teren er iets moois van maken. 
Uitslag A-lijn: 1. Hennie van der 
Reep & Corry Twaalfhoven 68,08% 
2. Wytze de Vries & Jan van den 
Brand 56,60% en 3. Dick Licht & 
Xandra Visee 55,56%. Drie paren 
kwamen met een zes-bod: paar 
Siegers 6sans en paren Van den 
Berg en Tijssen 6schoppen. Ook 
ging een 3sans jammerlijk 6down. 
Uitslag B-lijn: 1. Jan & Joke Groene-
veld 66,15%, 2. Agnes Kroes & Carla 
Schmidt 65,56% en 3. Maria Baas & 
Ted Koene 65,38%.Paar Vonk 
speelde een gedoubleerd 5ruiten-
contract succesvol uit. Ook hier 
ging een bod – 5klaveren gedou-
bleerd – 4 down.
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